
MASKİ Genel Müdürlüğü, il 
genelinde yürüttüğü alt ve 
üstyapı çalışmalarında 
kullanmak için Salih-
li’de 13 buçuk mil-
yon TL yatırım-
la inşasına baş-
ladığı beton 
boru ve ki-
lit parke taş 
üretimi 
fabrika-
sında i-
malat-
ları ya-
rıladı. 

Manisa Büyükşehir Belediyesinin şehrin 40 
yıllık sorununu ortadan kaldıran Uzunburun 

Katı Atık Bertaraf ve Düzenli Depo-
lama Tesisi, Isparta Belediye-
sini ağırladı. Tesiste inceleme-
lerde bulunan Isparta Beledi-
ye Başkan Yardımcıları, Mani-
sa Büyükşehir Belediyesi Çevre 
Koruma ve Kontrol Dairesi Baş-
kanlığı ekiplerinden tesis hak-
kında bilgiler aldı. Sayfa 8’de 
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SAYFA
9’da

MHP İl Başkanlığından
can dostlara ziyaret 

AK Parti Manisa İl 
Başkanlığı tarafından 
2018 yılının ilk İl Danış-
ma Meclisi Toplantısı 
yapıldı. Toplantıda ko-
nuşan AK Parti Manisa 
İl Başkanı Berk Mer-
sinli il genelinde 150 

bin olan sayılarını yıl 
sonuna kadar 200 bi-
ne çıkarmayı hedef-
lediklerini ve gençle-
re ulaşmak için de sos-
yal medyayı iyi kullan-
mak gerektiğini söyle-
di. Sayfa 8’de 

anisa’da 21 Nisan 2017 tari-
hinde merkez üssü Saru-
hanlı olan deprem ve son-

rasında meydana gelen artçı sarsın-
tılar nedeniyle evleri ağır hasar gö-
ren Mütevelli Mahallesi’ndeki 9 vatan-
daşa yeni yapılan evleri, Manisa Vali-
si Mustafa Hakan Güverçer’in katıldığı 
törenle teslim edildi. Manisa Büyük-
şehir Belediye Meclisi MHP Grup Baş-

kanvekili Mehmet Güzgülü, konuş-
masında yaşanan depremin sevindi-
rici tarafının can kaybı olmaması ol-
duğunu ifade ederek, “Deprem bölge-
sine ilk gün bütün birimlerimiz ve a-
raçlarımızla gitmeye çalıştık ve ge-
rekli desteği verdik. Çalışmaları ta-
kip ettik. Biz karışıklık olmasın di-
ye AFAD’ın arkasından çalışmalarımı-
zı yürüttük. Bütün ilçelerimizde yar-

dımlarımızı bu kapsamda yaptık. Sa-
ruhanlı farklı bir özellikteydi. Diğer il-
çelere gerekli yardımlarımızı yap-
tık. Saruhanlı’da bu inşaatlar günde-
me geldi. Elimizden geleni bize biçi-
len yönde her desteği verdik. Bu evle-
ri gördüm. Yapanlara, desteği olanlara 
Allah razı olsun diyorum. Biz Büyükşe-
hir olarak görevimizi yaptığımızı düşü-
nüyorum” diye konuştu. Sayfa 5’te

AZMİ
AÇIKDİL’İN
KALEMİNDEN

Sayfa 5’te

CANIM ÇEKMİYOR
DESEM YALAN OLUR

azmiacikdil@gmail.com

BÜYÜKŞEHİR
YÜZLERİ GÜLDÜRDÜ

BÜYÜKŞEHİR
YÜZLERİ GÜLDÜRDÜ

Manisa’da 21 Nisan 2017’de yaşanan deprem ve sonrasında yaşanan artçı sarsıntılar 
nedeniyle evleri ağır hasar gören 9 vatandaşa düzenlenen törenle yeni evleri teslim 
edildi. Saruhanlı’nın Mütevelli Mahallesi’nde yapılan anahtar teslim törenine Mani-
sa Büyükşehir Belediye Meclisi MHP Grup Başkanvekili Mehmet Güzgülü de katıldı.

AK Parti gençlere
sosyal medyadan ulaşacak 

Şehzadeler Beledi-
yesi, İl Kültür ve Turizm 
Müdürlüğü ile Türkiye 
Dil ve Edebiyat Derne-
ği (TDED) Manisa şube-
si, Manisa’ da ortaklaşa 
Kerkük Gecesi düzen-
liyor. 13 Ocak Cumarte-

si gecesi düzenlenecek 
olan Türkülerle Ker-
kük Gecesinde, sahne 
alacak olan ünlü sanat-
çı Esat Kabaklı, Kerkük 
Türkülerinden oluşan 
bir konser gerçekleşti-
recek. Sayfa 4’te 

Şehzadeler’ den Kerkük
ezgileri yükselecek

“CESURUN BAKIŞI,  KORKAĞIN
  KILICINDAN KESKİNDİR” 

Manisa’da Türk dilinin
önemi konuşuldu 

Manisa’da katliam gibi
kaza:3 ölü, 2 ağır yaralı 

Türk Dili ve Edebiya-
tı Derneği (TDED) Ma-
nisa Şubesi tarafından 
2017 yılının “Türkçe Dil 
Yılı” ilan edilmesi mü-

nasebetiyle düzenle-
nen programda Türkçe 
ve Türk dili ve edebiya-
tı öğretmenleri bir ara-
ya geldi. Sayfa 9’da

Manisa'nın Gördes il-
çesinde iki otomobilin 
çarpışması sonucu mey-
dana gelen trafik kaza-
sında 3 kişi öldü, 2 kişi de 
ağır yaralandı. Sayfa 3’de

DEPREMZEDELER
EVLERİNE KAVUŞTU

Gazetecilik mesleğine dile kolay 50 yılını vermiş olan

duayen isim  Ertuğrul Aytaç: 

Gazetecilik mesleğin-
de 50 yılı geride bırakan 
Manisa Gazeteciler Ce-
miyeti Başkanı Ertuğrul 
Aytaç en geniş röportajı-
nı Manisa’nın Sesi Gaze-
tesine verdi. Bugüne ka-
dar sayısız başarılı ha-
bere imza atan Aytaç, 
gazetecilik kariyerinin 
önemli anılarını gazete-
mize anlattı. Aytaç,  39 
yıldan bu yana başkan-
lığını yaptığı Manisa Ga-
zeteciler Cemiyeti’nde 
ise Aralık ayında yapı-
lacak olan seçimde aday 

olmayacağını açıkladı. 
Başkan Ertuğrul Aytaç, “ 
Mesleğim boyunca düş-
tüğüm her kuyudan tır-
manarak çıktım. Ne bir 
ip sallayan nede el uza-
tan oldu. Tüm kalbimle 
ve aklımla bu yola baş 
koydum. Zaman gel-
di her şeyimi kay-
bettim. Ama onu-
rumu asla yitir-
medim. Cesur-
ca yazmaktan 
hiç yılma-
dım” dedi. 
6-7’de 

Başkan Ergün yaptı

Türkiye’ye örnek oldu 
MASKİ’den  Salihli’ye önemli yatırım 

4’te
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RESMİ KURUMLAR

Duygusal ve heyecanlı olacağınız bir gün. 
Yeni başlangıçlar yapmak için kuvvet-
li arzular duyacaksınız. Ancak fikirlerinizi 
kabul ettirmek için çevrenizi zorlamasa-
nız iyi olacak. Üstelik yanlış anlamış olma 
ihtimaliniz yüksek. Ayrıca söylemek is-
tedikleriniz ile ortaya koyduğunuz farklı 
olabilir. Soğuk algınlığı ve ateşli hastalık-
lara karşı tedbirli olun.

Fırsatları iyi değerlendirmek için gayret 
göstermeniz gerekiyor. Aslında istekleri-
niz güçlü ve iyi duygularınız yüksek. Hem 
aşk, hem de parasal konulara yönelik ge-
lişmeler olumlu yönde fakat yavaş gelişi-
yor olabilir. Öte yandan ağır gelişen olay-
lar sizi rahatsız etmiyor. Fakat ihtiyaçları-
nız artabilir veya büyüklerinizin istekleri 
yüzünden baskı hissedebilirsiniz. 

Bugün kendinizi enerjik ve keyifli hisse-
deceksiniz. Sürpriz haberler alabilir ve gi-
derek daha özgür hissedebilirsiniz. Gerçek-
leştirmek istediğiniz konulara yönelik ge-
lişmeler beklediğinizden daha yavaş ola-
bilir veya daha önce hesaplamadığınız 
karışıklıklar çıkabilir. Sorunların üzerin-
de durmayacaksınız ve çözümleyici tavır-
larınız ile çevrenizi etkileyeceksiniz. 

Bugün kendinizi iyi hissedeceksiniz. Fa-
kat sözlerinize ve davranışlarınıza özen 
göstermeniz gerekiyor. Aklınızdan ge-
çenleri hemen söylemeseniz iyi olacak. 
Yanlış anlayanlar olabilir. Ayrıca dikkat 
gerektiren işler yaparken tedbirli olun. 
Dalgınlar ve unutkanlıklar olabilir. Ayrıca 
ufak tefek sakarlıklar yapabilirsiniz. Ek-
mek keserken elinizi doğramayın. 

İddiacı ve inatçı bir tavır içinde bulun-
maktan kaçınmalısınız. Sizin düşündük-
leriniz ile karşılaştığınız olaylar farklı ola-
bilir ve projelerinizi yeniden gözden geçir-
meniz gerekebilir. Fikirlerinizi kabul ettir-
mek için karşınızdaki kişiyi zorlamak yeri-
ne bir kez daha durumu gözden geçirmeli-
siniz.Bu arada heyecanınızı denetleyin ve 
sorunların üzerine gitmeyin.

Bugün kendinizi iyi hissedeceksiniz. Evi-
niz, çocuklar, size ihtiyacı olan arkadaş-
larınız ve sizden yardım bekleyenler ile il-
gileneceksiniz... Ekip çalışmaları ve ya-
pacağınız organizasyonlarda başarılı ola-
bilirsiniz ve fikirlerinizi etkileyici bir bi-
çimde ortaya koyabilirsiniz.Bu arada da-
ha önce bilmediğiniz konular hakkında 
bilgisi olan kişiler ile karşılaşabilirsiniz .

Aniden gelen haberler sizi heyecanlan-
dıracak ve düşüncelerinizi bir kez daha 
gözden geçireceksiniz. Karşınıza çıkan 
olaylar ve kişiler aslında size ihtiyaçla-
rınızı işaret ediyor. Fakat kafanız karı-
şabilir ve rahatsızlık duyabilirsiniz. Ge-
lişen olaylara farklı açılardan bakma-
yı başarabilirseniz, sorunlarla başa çık-
manız daha kolay olacak.

Eviniz, iş yeriniz ve size ihtiyacı olan ki-
şilerle ilgilenebilirsiniz. Bu arada yer 
değişikliği veya projeleriniz ile ilgili 
bazı değişiklikler gerektiren durum-
lar olabilir. Buna bağlı olarak araştır-
malarınızı derinleştirmeniz gereke-
bilir. Arkadaşlarınız ve yakınlarını-
za projelerinizi anlatabilir ve onların 
desteğini isteyebilirsiniz. 

Bugün alacağınız haberler ve karşıla-
şacağınız olaylar sizi heyecanlandıra-
cak ve enerjinizin yükseldiğini hissede-
ceksiniz. Girişimde bulunmak istediği-
niz konu ile ilgili gelişmeler keyfinizi ye-
rine getirecek. Yeni atılımlarda bulun-
mak isteyebilirsiniz ve isteklerinizi ilginç 
bir biçimde ortaya koyabilirsiniz.Bu ara-
da farklı grupların içinde yer alabilirsiniz. 

Dikkatinizi evinize ve projelerinize 
yönelteceksiniz fakat inatçı bir tavır 
içinde bulunmayın ve duygusal tep-
kilerinizi denetleyin. İlginç teklifler 
ile karşılaşmanız mümkün. Ani deği-
şikler ve sürpriz haberler sizi rahat-
sız edebilir ve kafanız karışabilir. Çok 
büyük organizasyonlar içinde yer al-
manız mümkün. 

Hareket halinde olacağınız bir gün. Biraz 
gergin ve telaşlı olabilirsiniz fakat genel 
olarak kendinizi güçlü ve iyi hissedecek-
siniz. Yükselen enerjiniz, sorunlarla başa 
çıkmanızı kolaylaştıracak. Önemsediği-
niz kişilerle ilgili meydana gelen gelişme-
ler sizi korkutabilir veya ciddiye aldığınız 
konularla ilgili davranışlarınızda bazı de-
ğişiklikler yapmanız gerekebilir.

Yoğun duygular ile güne başlayacak ve 
son derece hareketli bir gün geçirecek-
siniz. Projelerinizi ortaya koyabilir ve 
kararlı bir tavır sergileyebilirsiniz. Özel-
likle burcun ikinci ve üçüncü on günlük 
devresinde doğmuş olanlar isteklerini 
gerçekleştirmek için projelerinizde ba-
zı değişiklikler yapabilirsiniz. Bu arada 
rahat bir tavır içinde olabilirsiniz. 

KOÇ
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20 Nisan

İKİZLER
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23 Ağustos

TERAZİ
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Yunusemre Belediyesi Türk Sanat Müziği Korosu, yeni yıl konseri düzenledi. Koronun seslen-
diği eserler ayakta alkışlandı. Konser sonunda Yunusemre Belediye Başkan Yardımcısı Şaver 
Yüksel, Ünlü bestekar Selim Öztaş’a çiçek takdim ederek, Öztaş ve koro üyelerini kutladı.

Minik semazenler
Manisalıları mest etti

anisa Büyükşehir Belediyesi 
aylık kültür-sanat etkinlik-
leri kapsamında Manisa Se-

mazenler Derneği işbirliğiyle ‘Mani-
sa’da Sema’ adlı sema gösterisi ger-
çekleştirildi. Fatih Sergi Salonu’nda 
gerçekleştirilen gösteriyi Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi Sosyal Hizmet-
ler Dairesi Başkanı Nursel Ustameh-
metoğlu, Kültür ve Sosyal İşler Dai-
resi Başkanı Ergün Aksoy, MHP Ka-
dın Kolları Başkanı Hediye Özsoy, şu-
be müdürleri ve çok sayıda Manisa-
lı izledi. Okunan ilahiler eşliğinde se-
ma gösterilerini gerçekleştiren Ma-
nisa Büyükşehir Belediyesinin mi-
nik semazenleri, vatandaşların bü-
yük beğenisini kazandı. Gösterileriyle 

herkesi büyüleyen minik semazenler, 
vatandaşların ilgi odağı olurken, bazı 
vatandaşlar da gösteriyi telefonlarıy-
la çekerek anı ölümsüzleştirdi.

Manisa semazenlerinin Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Cengiz Ergün’ün 
destekleriyle önemli atılımlar yap-
tığını belirten Manisa Semazenler 
Derneği Başkanı Musa Akçay, Ma-
nisa Büyükşehir Belediyesine te-
şekkür etti. ‘Manisa’da Sema’ adlı 
gösteri, çektirilen hatıra fotoğrafla-
rı ile son bulurken, Daire Başkanla-
rı Nursel Ustamehmetoğlu ve Ergün 
Aksoy, minik semazenleri ve Se-
mazenler Derneği Başkanı Musa Ak-
çay’ı gösteriler dolayısıyla tebrik et-
ti.-Büyükşehir Basın Merkezi- 

Manisa Büyükşehir Belediyesinin minik semazenleri, 2018 yılının ilk gösterisini gerçekleştirdi. Ma-
nisalıların da ilgi gösterdiği sema merasiminde minik semazenlerin gösterisi, izleyenleri büyüledi. 

Minik semazenler
Manisalıları mest etti

Yunusemre Belediyesinden TSM konseriYunusemre Belediyesinden TSM konseri

Yunusemre Belediyesi Türk Sanat 
Müziği Korosu, verdiği konserle yeni yı-
la "Merhaba" dedi. Ünlü Bestekar Selim 
Öztaş’ın koro şefliğini yaptığı konserde 
Hüseyni, Uşşak ve Muhayyer Kürdi ma-
kamında birbirinden güzel eserlere yer 
verilirken; Türk Sanat Müziği severle-
rin yoğun ilgi gösterdi. Koronun seslen-
diği eserler ayakta alkışlandı. Konser 
sonunda Yunusemre Belediye Başkan 
Yardımcısı Şaver Yüksel, Ünlü bestekar 

Selim Öztaş’a çiçek takdim ederek, Öz-
taş ve koro üyelerini kutladı.

Kültür Sitesi Lale Salonu’nda düzen-
lenen konsere Yunusemre Belediye 
Başkan Yardımcıları Ramis Şiyak, Mus-
tafa Irmak ve Şaver Yüksel, AK Parti 
Yunusemre İlçe Kadın Kolları Başkanı 
Şükran Irmak, Yunusemre Kent Konse-
yi Başkanı Halil Arslan, Meclis Üyeleri, 
Daire Müdürleri ve çok sayıda vatandaş 
katıldı.-Yunusemre Basın Merkezi-
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NÖBETÇİ ECZANELER

0236 239 53 52
Sakarya Mah. Uzunyol Cad. No:118/A

HAVUZLU ECZANESİ

0 236 238 72 77
Yarhasanlar Mah. Avni Gemicioğlu Cad. No:50/A

GÜRSEV ECZANESİ

0 236 250 66 44
Tevfikiye Mah. Tevfikiye Cad. No:41/A

PELİN AKKAYA ECZANESİ

TAKVİM
MANİSA NAMAZ VAKİTLERİ

SABAH 06:54 İKİNDİ 15:51

ÖĞLE 13:23

GÜNEŞ 08:21
YATSI 19:35

AKŞAM 18:12

anisa'nın Sa-
rıgöl ilçesinde 
yaşlı bir adam 

yalnız yaşadığı evinde çı-
kan yangın sonucu ha-
yatını kaybetti.Edinilen 
bilgiye göre, Sarıgöl Site-
ler Mahallesi, Girne Cad-
desi Akbaba Sokak'taki 
evinde yalnız oturduğu 
öğrenilen 82 yaşındaki 
Halil Uzun’un evinde sa-
at 15.30 sularında bilin-
meyen bir nedenle çıkan 
yangın kısa sürede bina-
yı sardı. Sarıgöl Beledi-

ye İtfaiye ekiplerine bağ-
lı üç itfaiyenin yoğun ça-
lışmaları sonunda kont-
rol altına alınan yangın-
da evde bulunan Halil U-
zun hayatını kaybetti. O-
lay yerinde 112 ambulan-
sı da hazır bekletildi. O-
lay yerine gelen Sarıgöl 
Cumhuriyet Savcısı ve o-
lay yeri inceleme ekipleri 
geniş çaplı inceleme baş-
latırken, Halil Uzun’un 
cenazesi Sarıgöl Devlet 
Hastanesi morguna kal-
dırıldı.-İHA- 

Manisa'nın Sarıgöl ilçesinde yaşlı bir adam yalnız yaşadığı evinde çıkan 
yangın sonucu hayatını kaybetti. Olay yerine gelen Sarıgöl Cumhuriyet 
Savcısı ve olay yeri inceleme ekipleri geniş çaplı inceleme başlatırken, 
Halil Uzun’un cenazesi Sarıgöl Devlet Hastanesi morguna kaldırıldı.

Polisin şüphelendiği araçta
ruhsatsız tabanca ele geçirildi

Sarıgöl İlçe Emniyet Mü-
dürlüğüne bağlı sivil ekip-
ler dün gece durumlarından 
şüphelendikleri kiralık bir 
otomobili durdurdu. Araç-
ta yapılan aramada ruhsat-
sız bir adet tabanca ele ge-
çirildi. Araçta bulunan A.S.-
B., N.D., E.K., A.Ö. ve A.D. i-
simli kişilerin yapılan GBT 
sorgulamalarında hepsi-

nin hırsızlıktan sabıkaları-
nın bulunduğu ortaya çık-
tı. Ruhsatsız tabancaya el 
konulurken, araç içindeki 
5 kişiden hiçbiri ruhsatsız 
tabancayı sahiplenmedi. 
Olay hakkında soruştur-
ma başlatılırken araçta bu-
lunan şahıslar sorgulama-
larının ardından ilçeyi terk 
etti.-İHA- 

Sarıgöl İlçe Emniyet Müdürlüğüne bağlı sivil ekip-
lerin gece saatlerinde durumundan şüphelene-
rek durdurdukları bir kiralık araçta ruhsatsız ta-
banca ele geçirildi. Araçta bulunan ve daha önce 
hırsızlıktan sabıkalı oldukları tespit edilen 5 ki-
şi ise silahın kendilerine ait olmadığını belirterek 
yapılan sorgulamanın ardından ilçeyi terk etti.

Göçük altında kalan
işçi hastaneye kaldırıldı 

Manisa’nın Alaşehir ilçe-
sine bağlı Yeşilyurt Mahalle-
sinde devam eden altyapı ça-
lışmaları sırasında patlayan 
su borusu toprak kaymasına 
neden oldu. 

Su patlağının meydana 
geldiği anda çukurda büz 
yerleştiren Mehmet E. isimli 
işçi beline kara toprak ve su-
ya gömüldü. Çevredeki iş ar-
kadaşlarının itfaiyeye ha-
ber vermesi üzerine olay ye-

rine gelen ekipler talihsiz iş-
çiyi yaklaşık 45 dakikalık ça-
lışmanın ardından saplandı-
ğı yerden kurtardı. Alaşehir 
Devlet Hastanesinde teda-
vi altına alınan işçinin sade-
ce sağ kolunda bir yaralan-
ma olduğu ve tedbir amaçlı 
hastanede tutulduğu öğrenil-
di. Olayın yaşandığı Yeşilyurt 
Lisesinin bulunduğu sokak 
tedbir amaçlı şeritlerle çevril-
di.-İHA- 

Manisa’nın Alaşehir ilçesinde altyapı çalışma-
ları sırasında toprak kayması sonucu beline 
kadar su ve toprağa gömülen Mehmet E. isimli 
işçi yaklaşık 45 dakikalık çalışmanın ardından 
kurtarılarak hastanede tedavi altına alındı. 

Manisa’da katliam gibi
kaza: 3 ölü, 2 ağır yaralı 
Manisa'nın Gördes ilçesinde iki otomobilin 
çarpışması sonucu meydana gelen trafik 
kazasında 3 kişi öldü, 2 kişi de ağır yaralandı.

Manisa'nın Gördes ilçesinde 
iki otomobilin çarpışması so-
nucu meydana gelen trafik 
kazasında 3 kişi öldü, 2 kişi 
de ağır yaralandı. Kaza, saat 
17.00 sıralarında Gördes Kı-
zıldam köprüsü düzlüğünde 
meydana geldi. Edinilen bilgi-
ye göre, Gördes istikametine 
giden Ahmet Şengül idare-
sindeki 45 M 2051 plakalı a-
raç, karşı yönden gelen Meh-
met Kaya idaresindeki 45 DA 
157 plakalı Manisa Büyükşe-
hir Belediyesi hizmet aracıyla 
çarpıştı. Çarpışma sonrasın-

da 45 M 2051 plakalı araç içe-
risinde bulunan Ahmet Şen-
gül (31), kayınvalidesi Elveda 
Kahraman (45) ve 3 yaşında-
ki çocuğu Ekrem Şengül olay 
yerinde hayatını kaybeder-
ken, Emine Şengül (30) ve di-
ğer araçtaki Mehmet Kaya ya-
ralandı. Yaralılar, olay yerinde 
112 Acil Servis ekipleri tarafın-
dan yapılan ilk müdahalenin 
ardından hastaneye kaldırıl-
dı. Kaza nedeniyle kapatılan 
yol, daha sonra kontrollü o-
larak açıldı. Kazayla ilgili so-
ruşturma başlatıldı.-İHA- 

MANİSA’NIN SESİ
GAZETESİ
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6 Aylık : 75 TL
1 Yıllık : 150 TL
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Genel Yayın Yönetmeni

Aydın BESEN
Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

Şenol ÖZEKER

Yayın Türü: Yerel - Süreli

Bu gazete basın yayın ilke ve ahlak kurallarına
uymaya söz vermiştir. Yayımlanan yazılardan kaynak

göstererek de olsa alıntı yapılamaz. Yazıların hukuki
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Yaşlı adam evinde çıkan
yangında hayatını kaybetti
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Manisa Su ve Kanalizasyon İdare-
si (MASKİ) Genel Müdürlüğü, 

yaptığı alt ve üstyapı yatı-
rımlarına hız kazandır-

mak için beton boru ve 
kilit parke taş fabrika-
sı inşa ediyor. Yatırım 
ve İnşaat Dairesi Baş-
kanlığı bünyesinde 
yürütülen çalışmada 

imalatlar yarılandı. Sa-
lihli’nin Durasıllı Mahal-

lesi’nde inşa edilen tesis-
te, temel imalatlar biter-

ken, prefabrik inşası devam 
ediyor. 13 buçuk milyon TL yatı-

rım bedeli ile hayata geçirilen  ‘MASKİ 

Altyapı ve Üstyapı Beton Boru Mamulleri Üretim Tesisi’ sa-
yesinde il genelinde yapılan çalışmalar hızlandırılacak.

 “DAHA HIZLI BİR ŞEKİLDE ALT VE ÜS
YAPI İŞLERİNE İMZA  ATACAĞIZ” 

MASKİ Genel Müdür Yardımcısı Burak Aslay, “İl gene-
linde büyük altyapı projelerimizi hayata geçiriyoruz. Bu 
kapsamda, Salihli ilçemizde beton boru ve kilit parke taş 
fabrikası kurmak için başladığımız çalışmada yarıya gel-
dik. Fabrika üretime geçtiği zaman daha hızlı bir şekilde 
alt ve üstyapı işlerine imza atacağız. Manisa Büyükşehir 
Belediyesi ve MASKİ Yönetim Kurulu Başkanımız Sayın 
Cengiz Ergün’ün talimatlarıyla bu tesisi kurmaktaki ama-
cımız, satın alma maliyetinden tasarruf sağlanması ve mal-
zemenin ihtiyaç duyulan bölgeye doğrudan teminini sağla-
mak. Yatırımımızın Manisamıza hayırlı olmasını diliyorum” 
dedi. –Büyükşehir Basın Merkezi-

MASKİ Genel Müdürlüğü, il genelinde yürüttüğü alt ve üstyapı çalışmalarında kullanmak için Salihli’de 13 bu-
çuk milyon TL yatırımla inşasına başladığı beton boru ve kilit parke taş üretimi fabrikasında imalatları yarıladı. 

Şehzadeler’ den Kerkük
ezgileri yükselecek

Şehzadeler Belediyesi, İl 
Kültür ve Turizm Müdürlüğü 
ile Türkiye Dil ve Edebiyat Der-
neği (TDED) Manisa şubesi-
nin ortaklaşa düzenleyeceği 
programda Kerkük Türküleri 
Manisalılarla buluşturulacak. 
13 Ocak gecesi Kültür Merke-
zi Lale Salonunda düzenlene-
cek olan gece için Şehzadeler 
Belediyesi, İl Kültür ve Turizm 
Müdürlüğü ile Türkiye Dil ve 
Edebiyat Derneği (TDED) Ma-
nisa şubesi bir protokole im-
za attı. Şehzadeler Belediye-
sinde düzenlenen protokol im-
za törenine AK Parti Mani-
sa Milletvekili ve TDED Mani-
sa Şube Başkanı Selçuk Öz-
dağ, Şehzadeler Belediye Baş-
kanı Ömer Faruk Çelik, İl Kül-
tür ve Turizm Müdürü İbra-
him Sudak, AK Parti Şehza-
deler İlçe Başkanı Ahmet Ton-
guç ve Gençlik Kolları Başka-
nı Taha Okan Taniş katıldı. 13 
Ocak gecesi düzenlenecek o-
lan programın Manisa için gü-

zel bir program olacağını ifade 
eden İl Kültür ve Turizm Mü-
dür İbrahim Sudak “13 Ocak 
Cumartesi günü, Kerkük Tür-
külerini hem sanatçımız Esat 
Kabaklı’dan hem de Kültür ve 
Turizm Bakanlığı Devlet Türk 
Halk Müziği Korosundan hep 
birlikte dinleme imkânı bula-
cağız. Böylesine güzel bir ge-
cenin tertip edilmesine öncü-
lük eden başta Manisa Millet-
vekilimiz ve Türkiye Dil ve E-
debiyat Derneği Manisa Şube 
Başkanı Selçuk Özdağ olmak 
üzere, değerli, Şehzadeler Be-
lediye Başkanımız Ömer Fa-
ruk Çelik’ e bu kültür ziyafe-
tinden dolayı yürekten teşek-
kür ediyorum” dedi.

“KERKÜK BİZİM İÇİN BÜYÜK 
ÖNEME SAHİPTİR”

Kerkük kentinin Türkler i-
çin büyük bir öneme sahip ol-
duğunu ifade eden Şehzade-
ler Belediye Başkanı Ömer Fa-
ruk Çelik “Manisalılara güzel 

bir gece yaşatmak için güzel 
bir iş birliğine imza atıyoruz. 
Türkiye Dil ve Edebiyat Der-
neği, Şehzadeler Belediyesi ve 
İl Kültür ve Turizm Müdürlü-
ğümüz ile Türkülerle Kerkük 
Gecesi programını şehrimiz-
de düzenlemek için bir pro-
tokol imzaladık. Kerkük bi-
zim için son derece önem-
lidir. Kerkük üzerinde bir-
çok çirkin oyunların oynan-
maya çalışıldığını da yakın-
dan takip ediyoruz. 80 Mil-
yon olarak bizim yüreğimiz 
Kerkük’te atıyor. Bu nokta-

da da Türkiye Dil ve Edebiyat 
Derneği, İl Kültür ve Turizm 
Müdürlüğümüz ve Şehzade-
ler Belediyesi olarak biz 13 O-
cakta bir Kerkük Gecesi dü-
zenliyoruz. Burada Türk Mil-
letinin yakından tanıdığı ve 
sevdiği sanatçı olan Esat Ka-
baklı da sahne alacak. Çok 
güze bir program olacağı-
na inanıyorum. Tüm Manisalı 
hemşerilerimizi 13 Ocak Cu-
martesi gecesi düzenleyece-
ğimiz Türkülerle Kerkük Ge-
cesine davet ediyorum” de-
di.-Şehzadeler Basın Merkezi- 

Şehzadeler Belediyesi, İl Kültür ve Turizm Müdürlüğü ile Türkiye Dil ve Edebiyat Derne-
ği (TDED) Manisa şubesi, Manisa’ da ortaklaşa Kerkük Gecesi düzenliyor. 13 Ocak Cu-
martesi gecesi düzenlenecek olan Türkülerle Kerkük Gecesinde, sahne alacak olan 
ünlü sanatçı Esat Kabaklı, Kerkük Türkülerinden oluşan bir konser gerçekleştirecek. Manisakart 2 yaşında

Manisa Büyükşehir Belediyesi-
nin toplu taşıma başta olmak üze-
re Büyükşehir Belediyesinin bir-
çok uygulamasında kullanılması i-
çin hayata geçirdiği Manisakart, 2 
yaşına girdi. Konu ile ilgili MANU-
LAŞ’tan yapılan açıklamada, “İlk 
olarak 8 Ocak 2016 günü Soma şe-
hir içi hatlarında faaliyet gösteren 
SS. 176 no’lu Soma Şehir içi Koope-
ratifi’ne ait 28 adet toplu taşıma a-
racında kullanıma başlanan Ma-
nisakart,  bugün itibariyle Mani-
sa’nın 17 ilçesinde Manisa Büyük-
şehir Belediyesi ve 28 adet Koope-
ratife ait 909 adet toplu taşıma ara-
cında 490 bin kişi tarafından kulla-
nılmaktadır. Kullanım alanı sadece 
toplu taşıma araçları ile sınırlı kal-
mayan Manisakart’ınızla; Kentpark 
oyun alanları ve MANULAŞ tarafın-
dan işletilen otoparklarda ödeme-

lerinizi yapabilirsiniz” denildi.

171 ADET DOLUM NOKTASI
Dolum ve dağıtım noktalarının da 

hatırlatıldığı açıklamada, “Manisa-
kart’a; il genelinde bulunan 171 adet 
dolum noktasından, www.manu-
las.com.tr adresinden, Manisakart 
uygulaması ile akıllı telefonlardan, 
Manisa merkezde bulunan 5 adet 
Kartmatik cihazından dolum yapa-
bilmektedir. Manisa’nın 17 ilçesinde 
Toplu Ulaşımda yapılan dönüşüm-
ler sayesinde Manisakart ile 65 yaş 
üstü ve engelli vatandaşlarımız ula-
şımdan ücretsiz yararlanmaktadır. 
Manisakartınızı ilçe merkezlerinde 
bulunan Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi Ek Hizmet binalarında bulunan 
Kart Dağıtım Merkezlerinden temin 
edebilirsiniz” ifadelerine yer veril-
di.-Büyükşehir Basın Merkezi- 

Manisa Büyükşehir Belediyesi bağlı kuruluşu MANULAŞ 
tarafından hayata geçirilen ve toplu taşıma araçlarının ya-
nı sıra Manisa Büyükşehir Belediyesinin birçok hizmetin-
den faydalanılmasını sağlayan Manisakart, 2 yaşına girdi.

13 BUÇUK MİLYON TL’LİK YATIRIM YARILANDI

MASKİ’den  Salihli’ye önemli yatırımMASKİ’den  Salihli’ye önemli yatırım
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anisa’da 21 Nisan 2017 tari-
hinde merkez üssü Saruhan-
lı olan deprem ve sonrasında 

meydana gelen artçı sarsıntılar nede-
niyle evleri ağır hasar gören Mütevel-
li Mahallesi’ndeki 9 vatandaşa yeni ya-
pılan evleri, Manisa Valisi Mustafa Ha-
kan Güverçer’in katıldığı törenle tes-
lim edildi. Anahtar teslim törenine ay-
rıca Saruhanlı Belediye Başkanı Hüse-
yin Yaralı, Şehzadeler Kaymakamı ve 
Saruhanlı Kaymakam Vekili İsmail Ço-
rumluoğlu, Manisa Büyükşehir Bele-
diye Meclisi MHP Grup Başkanvekili 
Mehmet Güzgülü, Manisa İl Afet ve Acil 
Durum Müdürü Bekir Şen, MHP Saru-
hanlı İlçe Başkanı Baki Ulu, Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi Saruhanlı Koordi-
natörü Aybars Özbilgin, evleri teslim a-
lacak vatandaşlar ve mahalle sakinleri 
katıldı.

DEPREM SONRASI YARALAR SARILDI
Törende ilk olarak yaşanan dep-

rem ve sonrasındaki çalışmalar kı-
sa bir sunum ile aktarılmasının ar-
dından Manisa İl Afet ve Acil Durum 
Müdürü Bekir Şen, afet durumun-
da yapılan çalışmalar hakkında bilgi-
ler verdi. Saruhanlı Belediye Başkanı 
Hüseyin Yaralı da bir konuşma yapa-
rak, vatandaşlara evlerinin hayırlı ol-
ması temennisinde bulundu. Şehzade-
ler Kaymakamı ve Saruhanlı Kayma-
kam 
veki-
li İsma-
il Ço-
rum-
luoğ-
lu ko-
nuş-
masın-
da va-
tan-
daşla-
rın ya-
raları-
nın sa-
rılma-
sına yönelik çalışmalara başladıkları-
nı belirterek, “Mağdur ailelerin yarala-
rının sarılmasına yönelik oluşturulan 
bu projeye Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi’ni temsilen Mehmet Güzgülü ve 
Saruhanlılı belediye meclis üyeleri çok 
çalıştı. Çadırların kurulumu ve gerekli 
çalışmaların yapılmasında başta Mani-
sa Büyükşehir Belediye Başkanı Cen-
giz Ergün başta olmak üzere Mehmet 
Güzgülü ve Saruhanlılı belediye mec-
lis üyelerine teşekkür ediyorum. Bizim 
Manisa Valimiz’den ve Manisa Büyük-
şehir’den bir isteğimiz var. Mütevelli’de 

bulunan camimiz yaşanan ikinci dep-
rem sonrasında büyük hasar aldı. Bu 
caminin yapımını onarımını biz üst-
leniyoruz. Ancak bunun için gerek-
li olan projenin Büyükşehir Belediye-
si’nden çıkarılmasını ve Anıtlar Ku-
rulu’ndan gerekli izinlerin alınması 
konusunda talebimiz var” dedi.

“BU PROJE ÜZERİNDE
ÇALIŞMAMIZ ZATEN VARDI”

Manisa Büyükşehir Belediye Meclisi 
MHP Grup Başkanvekili Mehmet Güz-
gülü, konuşmasında yaşanan depre-

min se-
vindiri-
ci tarafı-
nın can 
kay-
bı ol-
mama-
sı oldu-
ğunu i-
fade e-
derek, 
“Dep-
rem 
bölge-
sine ilk 
gün bü-

tün birimlerimiz ve araçlarımızla git-
meye çalıştık ve gerekli desteği ver-
dik. Çalışmaları takip ettik. Biz karışık-
lık olmasın diye AFAD’ın arkasından 
çalışmalarımızı yürüttük. Bütün ilçe-
lerimizde yardımlarımızı bu kapsamda 
yaptık. Saruhanlı farklı bir özelliktey-
di. Diğer ilçelere gerekli yardımlarımızı 
yaptık. Saruhanlı’da bu inşaatlar gün-
deme geldi. Elimizden geleni bize biçi-
len yönde her desteği verdik. Bu evle-
ri gördüm. Yapanlara, desteği olanlara 
Allah razı olsun diyorum. Biz Büyükşe-
hir olarak görevimizi yaptığımızı düşü-

nüyorum. Şehzadeler Kaymakamı İs-
mail Çorumluoğlu’nun değindiği cami 
konusunda biz daha önce çalışmala-
rımızı yapmıştık. Yaklaşık 3 sene önce 
gerekli görüşmeleri yapmıştık. Cengiz 
Ergün’de söz verip, buraya ekip gön-
dermiştik. Caminin hasarını nasıl ya-
parız diye düşünmüştük. Biz o cami-
nin Anıtlar Kurulu kapsamında oldu-
ğunu bilmiyorduk. Bize de o bilgi gel-
memişti. Yapmaya kalkınca Anıtlar 
Kurulu’nda olduğu için durdu, Anıtlar 
Kurulu’na müracaat ettiğimizde bi-
zim o zamanlar 80 bin liraya bitirebi-
leceğimizi düşüncemiz, Anıtlar Kuru-
lu’nda 500 bin liraya çıktı. Sonrasın-
da deprem olayı yaşandı. Hasar gören 
cami yapılan incelemelerde rakam-
lar daha yukarı çıktı. Konuyla ilgi-
li olarak dernek ve muhtarımız Genel 
Sekreterimiz ile görüştü. Bunu biraz 
hızlandırırız. Anıtlar Kurulu’ndan ka-
rar çıkması biraz zor, sayın valimizden 

o konuda biraz destek isteyeceğiz. A-
nıtlar Kurulu’na proje de yapsanız sağı 
eksik, solu eksik diyorlar. Yapılmasını 
destekleriz ve yaptırabiliriz diye düşü-
nüyorum. Anıtlar Kurulu’ndan geçire-
bileceğimizi düşünüyorum. Bunu yap-
tığımız zaman Mütevelliye güzel bir ca-
mi kazandırırız” diye konuştu. Manisa 
Valisi Mustafa Hakan Güvençer de ko-
nuşmasında, yaşanan depremde evleri 
ağır hasar gören vatandaşların yeni bir 
yuva kazanacaklarını belirterek, “Ye-
ni evleri yeni yuvaları hayırlı uğurlu ol-
sun” dedi.

YENİ EVLERİN ANAHTARLARI
TESLİM EDİLDİ

Yapılan konuşmaların ardından dep-
remde evleri ağır hasar gören ve yeri-
ne prefabrik olarak yenileri yapılan 9 
evin anahtarı hak sahiplerine Manisa 
Valisi Mustafa Hakan Güvençer, Mani-
sa Büyükşehir Belediye Meclisi MHP 
Grup Başkanvekili Mehmet Güzgülü, 
Şehzadeler Kaymakamı ve Saruhan-
lı Kaymakam Vekili İsmail Çorumlu-
oğlu ile Manisa İl Afet ve Acil Durum 
Müdürü Bekir Şen tarafından veril-
di. Tören sonrasında özel bir firma ta-
rafından Mütevelli’ye yaptırılan okul 
inşaatında incelemelerde bulunan 
protokol üyeleri yeni evlerine kavuşan 
iki vatandaşın evine giderek konuk ol-
du.

MAHALLE SAKİNLERİYLE
SOHBET ETTİ

Manisa Büyükşehir Belediye Meclisi 
MHP Grup Başkanvekili Mehmet Güz-
gülü, Mütevelli Mahallesi’nde bir kah-
veye konuk olarak Mütevelli sakinleri 
ile sohbet etti, onların isteklerini dinle-
di.-Büyükşehir Basın Merkezi- 

Manisa’da 21 Nisan 2017’de yaşanan deprem ve sonrasında yaşanan artçı sarsıntılar nedeniyle evleri ağır hasar 
gören 9 vatandaşa düzenlenen törenle yeni evleri teslim edildi. Saruhanlı’nın Mütevelli Mahallesi’nde yapılan 
anahtar teslim törenine Manisa Büyükşehir Belediye Meclisi MHP Grup Başkanvekili Mehmet Güzgülü de katıldı.

Yöresel mutfaklar, tatlar, yerel haberler, 
yerel yönetim, yerel basın, yerel… Yerel 
yani alaturka, şark, anadolu işi, İstanbul’a 
göre taşra, avam, arabesk, olduğu için mi 
yerel deniyor. basite indirgendiğinden 
önemsenmiyor olabilir mi acaba? Yerel 
haberler daha çok kaza bela haberleridir. 
Vurdulu kırdılı türk filmlerini andırır. 

Zaten yerel basın niye kendini geliştir-
mez bir haberi hepsi yapar: Fotoğraf aynı, 
haber aynı, başlık büyük puntoların karakter 
ve kalınlıkları aynı. Acaba bir elden bir 
matbaadan mı çıkıyor diye düşündüğüm 
çok zaman olmuştur. Bir tanesini okuyun 
diğerlerini okumaya gerek yok. Dizlerinizin 
üstüne koyup okuduysanız elinizde veya 
masa üstündeyse ya pantolon ya eliniz ya 
da masanız boyanır demek ki hem aynı 
matbaa, hem aynı mürekkep. 

Fotoğraf, ona gelince bir konser konfe-
rans tören mören bu gibi etkinliklerde 
sahnenin, kürsünün, konferansçının, 
tiyatrocunun, önüne kot pantolondan bir 
duvar arka ceplerde yarısı dışarıda cep 
telefonları. omuzlarda kameralar, gözlerine 
dayalı objektifi soba borusu görünümlü 
makineler, bazen askısı düşük alesta 
bekleyen elde tutulan enstane yakalama 
sevdasında olanlar. 

Konuşmacılar kürsüden ininceye kadar 
arkada seyirciler bir sağa yatar bir sola 
yere yatanlarını bile gördüm! konuşmacıyı 
izlemek için kırk takla atarlar. Ben kot 
alacağım zaman böyle bir etkinliğe 
gidiyorum marka ve kalite seçiyorum ama 
kırarmış yırtılmış kirlenmiş olduklarından 
bazen seçemediğim de oluyor. Bunca 
gayret çaba karşılığında haber ve fotoğraf-
lar aynı biri çekip pas etse hem kottan 
duvar olmayacak hem yere yatan seyirci 
kalmayacak.

Haberler çekim foto yazı çizi aynı 
olunca yerel dedikodular, muhabbetler, 
çekiştirmeler de aynı oluyor. Herkes aynı 
haberlerden bilgi sahibi oluyor. Heyecan 
aynı, sevinç üzüntü aynı, yerel sevinçler, 
üzüntüler, göz yaşları, şakşaklar aynı, 
dedikodular, kulaktan duymalar bile aynı. 
Komünist giysisi gibi tek tip. 

Bazen akşam ajanslarını dinlerken çeşitli 
kanallarda ki haberlere bakınca acaba 
yerel basın büyüyünce ulusal basın mı 
oluyor diye düşündüğümde oluyor. Hal 
böyle olunca Türkiye’de böyle oluyor 
demek ki. 

Düşünmek, akıl fikir üretmek yok. 
Birileri bizim yerimize düşünüyor üretiyor 
ithalat yapıyor, yol köprü yapıyor, bize 
geçmek, yimek ve padişahım çok yaşa 
dimek düşüyor. 

Karpuz ucuzsa hep beraber karpuz 
yiyoruz kabakaşı kabaktadı itiraz yok, evde 
inek eşek de yok ona verelim, ye. Kiraz 
ihraç ediliyor bize kurtlusu hem de boncuk 
gibisi kalıyor ağzına atmadan eliylen yar 
bak, bulamadın benden büyük mü de 
tevekkel Allah ağzına at. Üzüm; kalıntı, 
buluntu, ilaçlı, (yeni duydum Cumhuriyet 
Hamamı’nda yıkamak lazımmış) bilye gibi, 
hormonlu. Et pahalı ama hiç mi yemeye-
ceğiz. Hem de GDO’lusundan, tavuk 
zehirliyor, hiç yemesen aş erdiriyor! 
‘Sıhhiye ve Muavenet-i İçtimaiye Vekaleti’ 
1925-30’lu yıllarda Hıfzıssıhha Enstitü-
sü’nü kurmuştu. Şimdi yok her halde.

Kemal Sunal, Levent Kırca rahmetli, 
Şener Şen emekli oldu. Münir Özkul 
çınardı devrildi. Allah Rahmet Eylesin. 
Zaman zaman eski filmlerini seyrediyo-
rum. Şimdi onlar yok diye bizi anlatan 
hicveden yok, dolayısıyla kendimizi 
değiştik sanıyoruz.

Ama ben hala: Aile yapısını bozan, 
sonunda birbirlerini sevenlerin kardeş 
çıktığı, o onun anası, bu bunun dostu 
sevgilisi olduğu, evli insanların da sürekli 
kavga ettiği, çocukların anasını babasını 
bilmediği... dizileri olmayan, vurdulu 
kırdılı, kadına şiddet, erkeğe hiddet, 
basıldı, kasıldı, haberleri yapmayan, sakin 
yaşayan, gümrüklerde kılı kırk yararak 
bizden meyve sebze gıda maddesi alan ve 
vatandaşına yediren avrupalıyı Avrupa’da 
ki insanı kıskanıyorum. 

Tabaklarında ki meyveyi canım çekiyor.

CANIM ÇEKMİYOR
DESEM YALAN OLUR

Azmi AÇIKDİL’İN
KALEMİNDEN
azmiacikdil@gmail.com
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Manisa’nın duayen gazetecisi Ertuğrul Aytaç, 
dile kolay mesleğinde 50 yılı geride bıraktı. Bugü-
ne kadar sayısız başarılı habere imza atan Aytaç, 
gazetecilik kariyerinin önemli anılarını gazete-
mize anlattı. 39 yıldan bu yana başkanlığını yap-
tığı Manisa Gazeteciler Cemiyeti’nde ise Aralık a-
yında yapılacak olan seçimde aday olmayacağını 
açıkladı.

"GAZETECİLİĞE 1968'DE BAŞLADIM"
Yaşam çizgilerini belirlerken bunu kendinizin belirleme o-

ranının zaman zaman yeterli gelmediğini belirterek sözlerine 
başlayan Aytaç, "Benim bir çocukluk arkadaşım vardı. Lise-

ye başladığım dönemdi. Onun ağabeyi Ye-
niasır Gazetesi'nin o dönem yazı işleri mü-
dürüydü. Manisa bürosunda çalışıyordu. 
Sonra 'ben bırakacağım' dedi. Ben de ar-
kadaşıma 'söyle ağabeyine ben Yeniasır 
bürosunda başlayayım' dedim. 1968 yı-
lında ben böylece büro yardımcısı olarak 
mesleğe başladım. Yaklaşık bir buçuk yıl 
izin yapmadan çalıştım. O dönem Yenia-
sır'da imzalı bir haberin çıkması çok ö-
nemliydi. Ben de Manisaspor Genç Ta-
kımı'nın Türkiye Şampiyonu olan kad-
rosundan bir röportaj yapmıştım. Hiç u-
nutmuyorum röportaj sayfaya girmişti, 
o gazeteyi hep sakladım. Sonra aske-
re gittim. Döndüğümde Yeniasır'ın De-
nizli bürosunda çalıştım. Ardından Ba-
lıkesir'de bir yıldan fazla çalıştım. Da-
ha sonra Manisa'ya tekrar geri dön-
düm. Mesleğe başladığım Yeniasır’da-
ki görevimden sonra Manisa’da TRT, 
Tercüman, Hürriyet, Anadolu Ajansı, 
Günaydın’a baktım. Daha sonra dö-
nemin bakanı Mustafa Ok'un danış-
manlığını yaptım. Daha sonra Ma-
nisa'ya geri dönerek burada mes-
leğe geri dönerek kaldığım yerden 
devam ettim. Pek çok gazetenin il 
temsilciğini yaptım. Bu arada Mani-
sa Gazeteciler Cemiyeti'ne aday ol-
duk ve kazandık. Manisa Gazete-
ciler Cemiyeti'nde serüvene de-
vam ederken, gazetecilik yıllarım-
daki parlak dönemim 1978 yılın-
da Hıncal Uluç'un ağabeyi Öcal U-
luç'un İzmir'de Tercüman'a haber 
müdürü olarak gelmesiyle başla-
dı. Prens Charles'ın evlendikten 
sonra Marmaris tatilinde görev-
lendirdiler. Oradan güzel haber-
ler yapmıştım. Dönemin Fener-
bahçe teknik direktörlüğünü 
yapan Didi, İzmir'e maça gel-
mişti. Onunla bir röportaj yap-
mıştım. Çok ses getirmişti o 
dönem. Böyle meslek serüve-
nim devam etti. Yaklaşık 3 bu-
çuk yıl da Manisaspor başkan-
lığı yaptım" diyerek açıklama-
larını sürdürdü.

"GAZETECİLİK MESLEĞİNDE 
GÜVENİLİR OLMALISINIZ"
50 yıllık mesleğinde bu-

gün edindiği saygınlığı da de-
ğerlendiren Aytaç, "Şimdi bu 
meslekte iyi, bilgili insanlar 
tarafından yetiştirilirseniz, 
sizin de onlardan bu nokta-

da 
bir 
şey-
ler 
kap-
ma şan-
sınız ola-
bilir. Ben bu 
konuda biraz 
şanslı bir in-
sanım. Öcal U-
luç, Güneri Civa-
oğlu, Yavuz Donat 
ve daha birçok değer-
li insanla çalıştım. Onlar 
hep bana bir şeyler kattı. 
Birincisi gazetecilik mesleğin-
de güvenilir olacaksınız. Güveni-
lirliğinizi sarsmayacak şekilde hare-
ket edeceksiniz. 50 yıllık mesleğimde bü-
yüklerime saygılı davranmaya, küçüklerime de 
bir şeyler öğretmeye özen göstermişimdir. Bu hep gü-
venle ilgili" dedi.

“MANİSA’DA BASININ GELİŞMESİNDE KATKIM BÜYÜK”
Gazetecilik kariyerinde Manisa’nın İzmir’e olan yakınlığının 

avantajını kullanarak meslekte hedeflediği yerlere ulaştığını 
sözlerine ekleyen Aytaç, “Daha iyi yerlere de gelme fırsat-

ları çıktı ama Allah’a çok şükür Manisa’da kendime göre 
medyada iyi bir çıkış yakaladım. Bugün Manisa medyasın-
da 9 tane günlük gazete yayın hayatını sürdürüyorsa bun-
da katkım vardır. Mesela Hürışık Gazetesi tek gazeteyken 

Haşim A-
ğar ile birlik-

te Haber Gaze-
tesi ile özel rad-

yonun kurulması-
nı sağladım. Ondan 

sonra bu dalda diğer iş 
adamları da medyaya yö-

neldi. Kendilerine medya-
ya yatırım yaparak genç gaze-

tecilere iş imkanı sağlayan patron-
lara da teşekkür ederim. Hatta Mani-

sa’da kurumlara basın bürosunu ve danış-
manlık fikrini gerçekleştiren benim. Rahmetli E-

rol Yavuz’un Vliayet Basın Bürosunun başına Nejat Tok-
bay ile birlikte geçtik. Ersan Atılgan belediye başkanı ol-
duğunda Manisa Belediyesi’nin basın danışmanı yaptı 
beni. Hem mesleki anlamda kendim istediğim zirvelerde 
yaşamımı sürdürdüm hem de meslekte yeni nesillere iş 
kapısının açılmasına katkıda bulundum” ifadelerini kul-
landı.

“BİZİM ZAMANIMIZDA BÖYLE LÜKS
TEKNOLOJİ YOKTU”

Kendi aktif gazetecilik yıllarıyla günümüz 
basınını da kıyaslayan Aytaç, “Bizim çalıştığı-
mız devrede bir siyah beyaz film vardı. Son-
ra slayt çıktı. Bir slayt filminin birinci ban-
yosu 45 dakika, ikinci banyosu 45 daki-
kaydı. Yani çektiğiniz fotoğrafın ne çı-

kacağını bir buçuk saat sonra gör-
me şansınız vardı. Yani bizim za-

manımızda böyle lüks fotoğraf 
makineleri yoktu. Veralar  var-

dı. Pentax diye bir makine al-
dığım da hatırlıyorum mutlu-

luk duymuştum. En iyi maki-
neler o dönemlerde bunlardı. Hatta ben Tercüman adına bir 

hafta Denizli’ye bir hafta Aydın’a maça gidiyordum. Aydın’a 
gittiğimizde maçı bitirip bir saat 15 dakikada gelebiliyorduk. 

Denizli’den iki buçuk saatte gelmek zorundaydım. Çektiğim 
filmlerin yıkanması bir buçuk saat sürüyordu. Her hava şart-
larına göre objektifle fotoğraf çekmekten bunalıyordum. Biz 
o devirlerde telefonlarla, daktiloyla haber yazdırırdık. Şimdi 
bugün medya da özellikle 90’lı yıllardan sonra inanılmaz se-
viyede gelişti. Mesela ulusal medyamız dünya standartların-
da çıkıyor yani. Şimdi teknoloji, her şey mükemmel. Şimdiler-
de fotoğrafı çekip bakabiliyoruz, beğenmezsek bir daha çe-
kebiliyoruz. O dönemlerde böyle pek şansımız yoktu. O zor-
lu şartlarla biz bu noktalara geldik. Biz gazeteci arkadaşları-
mızla her akşam bir araya gelirdik. Birbirimize haber atlatır-
dık. Atlatma haberden dolayı da ertesi gün ‘sen neden bunu 
bana haber vermedin, arkadaşlıkta bu olur mu’ gibisinden bir 
şey söylemezdik. Çünkü gazeteciliğin birinci kuralı haber at-
latmaydı. Bizim bir amacımız vardı. Biz Manisa’da kendimizi 
ispat edelim, ulusal gazetelerin İstanbul, İzmir, Ankara büro-
larına atlayıp kendimizi kanıtlayacak tablolar için çalışmış bir 
nesiliz” diye konuştu.

“ARALIK AYINDA YAPILACAK OLAN SEÇİMDE
ADAY OLMAYI DÜŞÜNMÜYORUM”

Manisa Gazeteciler Cemiyeti Başkanlığı’nda 39’uncu yılını 
geride bıraktığını ifade eden Aytaç, “Benim meslek yaşamım-
da, cemiyet başkanlığımda mihenk taşlarım vardır. Aydın Be-
sen, Nejat Tokbay, Ali Filizkan, Mehmed Hakkı Özbayır, Yük-
sel Gördes. Bu insanlar benim her dönemimde hep yanımda 
olmuşlardır. Hep destek olmuşlardır. 39 yıllık süre içerisinde 
cemiyetin çoğu şeyiyle en güvendiğim ve değer verdiğim Ali 
Filizkan ilgilenmiştir. Bu yıl Aralık ayında yapılacak olan ce-
miyet seçiminde de aday olmayı düşünmüyorum. Şartlarda 
bir değişiklik olacağını sanmıyorum. Benim adayım Ali Filiz-
kan’dır” dedi. 
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DUAYEN GAZETECİ ERTUĞRUL AYTAÇ GAZETECİLİK MESLEĞİNDE 50 YILI GERİDE BRAKTI

YUSUF
ÖZDEN

ÖZEL
RÖPORTAJ

ki görevimden sonra Manisa’da TRT, 
Tercüman, Hürriyet, Anadolu Ajansı, 
Günaydın’a baktım. Daha sonra dö-
nemin bakanı Mustafa Ok'un danış-
manlığını yaptım. Daha sonra Ma-
nisa'ya geri dönerek burada mes-
leğe geri dönerek kaldığım yerden 
devam ettim. Pek çok gazetenin il 
temsilciğini yaptım. Bu arada Mani-
sa Gazeteciler Cemiyeti'ne aday ol-
duk ve kazandık. Manisa Gazete-
ciler Cemiyeti'nde serüvene de-
vam ederken, gazetecilik yıllarım-
daki parlak dönemim 1978 yılın-
da Hıncal Uluç'un ağabeyi Öcal U-
luç'un İzmir'de Tercüman'a haber 
müdürü olarak gelmesiyle başla-
dı. Prens Charles'ın evlendikten 
sonra Marmaris tatilinde görev-
lendirdiler. Oradan güzel haber-
ler yapmıştım. Dönemin Fener-
bahçe teknik direktörlüğünü 
yapan Didi, İzmir'e maça gel-
mişti. Onunla bir röportaj yap-
mıştım. Çok ses getirmişti o 
dönem. Böyle meslek serüve-
nim devam etti. Yaklaşık 3 bu-
çuk yıl da Manisaspor başkan-
lığı yaptım" diyerek açıklama-
larını sürdürdü.

"GAZETECİLİK MESLEĞİNDE 
GÜVENİLİR OLMALISINIZ"
50 yıllık mesleğinde bu-

gün edindiği saygınlığı da de-
ğerlendiren Aytaç, "Şimdi bu 
meslekte iyi, bilgili insanlar 
tarafından yetiştirilirseniz, 
sizin de onlardan bu nokta-

avantajını kullanarak meslekte hedeflediği yerlere ulaştığını 
sözlerine ekleyen Aytaç, “Daha iyi yerlere de gelme fırsat-

da 9 tane günlük gazete yayın hayatını sürdürüyorsa bun
da katkım vardır. Mesela Hürışık Gazetesi tek gazeteyken ek gazeteyken landı. kan’dır” dedi. da katkım vardır. Mesela Hürışık Gazetesi tek gazeteyken 

Manisa Gazeteciler Cemiyeti Başkanı Ertuğ-
rul Aytaç, gazetecilik kariyerinde dile kolay 
tam 50 yılı geride bıraktı. Mesleğe nasıl baş-
ladığını, Türkiye’de ses getiren unutulmaz rö-
portajlarını, Manisa’da medyanın gelişimi-
ne bulunduğu katkıyı Manisa’nın Sesi Gazete-
si’ne verdiği röportajda anlatan Aytaç, yakla-
şık 39 yıldan bu yana başkanlığını yaptığı Ma-
nisa Gazeteciler Cemiyeti’nin Aralık ayında ya-
pılacak seçiminde aday olmayacağını açıkladı.

Başkan
Aytaç’tan
İnciler

Mesleğim boyunca düştüğüm her kuyudan tırmanarak çıktım. Ne bir ip sallayanım, ne deel uzatanım oldu. Tüm kalbimle ve aklımla bu yola baş koydum.

Zaman geldi herşeyimi kaybettim.
Ama onurumu asla yitirmedim.

Cesurca yazmaktan hiç yılmadım.Cesurca yazmaktan hiç yılmadım.

Ertuğrul AYTAÇ

Waldyr Pereira DİDİ

Ertuğrul Aytaç’ın o dönemde Didi ile yaptığı röportaj Türk Spor medyasında
büyük yankı uyandırmış ve bu röportaj uzun yıllar konuşulmuştu.



Manisa’nın duayen gazetecisi Ertuğrul Aytaç, 
dile kolay mesleğinde 50 yılı geride bıraktı. Bugü-
ne kadar sayısız başarılı habere imza atan Aytaç, 
gazetecilik kariyerinin önemli anılarını gazete-
mize anlattı. 39 yıldan bu yana başkanlığını yap-
tığı Manisa Gazeteciler Cemiyeti’nde ise Aralık a-
yında yapılacak olan seçimde aday olmayacağını 
açıkladı.

"GAZETECİLİĞE 1968'DE BAŞLADIM"
Yaşam çizgilerini belirlerken bunu kendinizin belirleme o-

ranının zaman zaman yeterli gelmediğini belirterek sözlerine 
başlayan Aytaç, "Benim bir çocukluk arkadaşım vardı. Lise-

ye başladığım dönemdi. Onun ağabeyi Ye-
niasır Gazetesi'nin o dönem yazı işleri mü-
dürüydü. Manisa bürosunda çalışıyordu. 
Sonra 'ben bırakacağım' dedi. Ben de ar-
kadaşıma 'söyle ağabeyine ben Yeniasır 
bürosunda başlayayım' dedim. 1968 yı-
lında ben böylece büro yardımcısı olarak 
mesleğe başladım. Yaklaşık bir buçuk yıl 
izin yapmadan çalıştım. O dönem Yenia-
sır'da imzalı bir haberin çıkması çok ö-
nemliydi. Ben de Manisaspor Genç Ta-
kımı'nın Türkiye Şampiyonu olan kad-
rosundan bir röportaj yapmıştım. Hiç u-
nutmuyorum röportaj sayfaya girmişti, 
o gazeteyi hep sakladım. Sonra aske-
re gittim. Döndüğümde Yeniasır'ın De-
nizli bürosunda çalıştım. Ardından Ba-
lıkesir'de bir yıldan fazla çalıştım. Da-
ha sonra Manisa'ya tekrar geri dön-
düm. Mesleğe başladığım Yeniasır’da-
ki görevimden sonra Manisa’da TRT, 
Tercüman, Hürriyet, Anadolu Ajansı, 
Günaydın’a baktım. Daha sonra dö-
nemin bakanı Mustafa Ok'un danış-
manlığını yaptım. Daha sonra Ma-
nisa'ya geri dönerek burada mes-
leğe geri dönerek kaldığım yerden 
devam ettim. Pek çok gazetenin il 
temsilciğini yaptım. Bu arada Mani-
sa Gazeteciler Cemiyeti'ne aday ol-
duk ve kazandık. Manisa Gazete-
ciler Cemiyeti'nde serüvene de-
vam ederken, gazetecilik yıllarım-
daki parlak dönemim 1978 yılın-
da Hıncal Uluç'un ağabeyi Öcal U-
luç'un İzmir'de Tercüman'a haber 
müdürü olarak gelmesiyle başla-
dı. Prens Charles'ın evlendikten 
sonra Marmaris tatilinde görev-
lendirdiler. Oradan güzel haber-
ler yapmıştım. Dönemin Fener-
bahçe teknik direktörlüğünü 
yapan Didi, İzmir'e maça gel-
mişti. Onunla bir röportaj yap-
mıştım. Çok ses getirmişti o 
dönem. Böyle meslek serüve-
nim devam etti. Yaklaşık 3 bu-
çuk yıl da Manisaspor başkan-
lığı yaptım" diyerek açıklama-
larını sürdürdü.

"GAZETECİLİK MESLEĞİNDE 
GÜVENİLİR OLMALISINIZ"
50 yıllık mesleğinde bu-

gün edindiği saygınlığı da de-
ğerlendiren Aytaç, "Şimdi bu 
meslekte iyi, bilgili insanlar 
tarafından yetiştirilirseniz, 
sizin de onlardan bu nokta-

da 
bir 
şey-
ler 
kap-
ma şan-
sınız ola-
bilir. Ben bu 
konuda biraz 
şanslı bir in-
sanım. Öcal U-
luç, Güneri Civa-
oğlu, Yavuz Donat 
ve daha birçok değer-
li insanla çalıştım. Onlar 
hep bana bir şeyler kattı. 
Birincisi gazetecilik mesleğin-
de güvenilir olacaksınız. Güveni-
lirliğinizi sarsmayacak şekilde hare-
ket edeceksiniz. 50 yıllık mesleğimde bü-
yüklerime saygılı davranmaya, küçüklerime de 
bir şeyler öğretmeye özen göstermişimdir. Bu hep gü-
venle ilgili" dedi.

“MANİSA’DA BASININ GELİŞMESİNDE KATKIM BÜYÜK”
Gazetecilik kariyerinde Manisa’nın İzmir’e olan yakınlığının 

avantajını kullanarak meslekte hedeflediği yerlere ulaştığını 
sözlerine ekleyen Aytaç, “Daha iyi yerlere de gelme fırsat-

ları çıktı ama Allah’a çok şükür Manisa’da kendime göre 
medyada iyi bir çıkış yakaladım. Bugün Manisa medyasın-
da 9 tane günlük gazete yayın hayatını sürdürüyorsa bun-
da katkım vardır. Mesela Hürışık Gazetesi tek gazeteyken 

Haşim A-
ğar ile birlik-

te Haber Gaze-
tesi ile özel rad-

yonun kurulması-
nı sağladım. Ondan 

sonra bu dalda diğer iş 
adamları da medyaya yö-

neldi. Kendilerine medya-
ya yatırım yaparak genç gaze-

tecilere iş imkanı sağlayan patron-
lara da teşekkür ederim. Hatta Mani-

sa’da kurumlara basın bürosunu ve danış-
manlık fikrini gerçekleştiren benim. Rahmetli E-

rol Yavuz’un Vliayet Basın Bürosunun başına Nejat Tok-
bay ile birlikte geçtik. Ersan Atılgan belediye başkanı ol-
duğunda Manisa Belediyesi’nin basın danışmanı yaptı 
beni. Hem mesleki anlamda kendim istediğim zirvelerde 
yaşamımı sürdürdüm hem de meslekte yeni nesillere iş 
kapısının açılmasına katkıda bulundum” ifadelerini kul-
landı.

“BİZİM ZAMANIMIZDA BÖYLE LÜKS
TEKNOLOJİ YOKTU”

Kendi aktif gazetecilik yıllarıyla günümüz 
basınını da kıyaslayan Aytaç, “Bizim çalıştığı-
mız devrede bir siyah beyaz film vardı. Son-
ra slayt çıktı. Bir slayt filminin birinci ban-
yosu 45 dakika, ikinci banyosu 45 daki-
kaydı. Yani çektiğiniz fotoğrafın ne çı-

kacağını bir buçuk saat sonra gör-
me şansınız vardı. Yani bizim za-

manımızda böyle lüks fotoğraf 
makineleri yoktu. Veralar  var-

dı. Pentax diye bir makine al-
dığım da hatırlıyorum mutlu-

luk duymuştum. En iyi maki-
neler o dönemlerde bunlardı. Hatta ben Tercüman adına bir 

hafta Denizli’ye bir hafta Aydın’a maça gidiyordum. Aydın’a 
gittiğimizde maçı bitirip bir saat 15 dakikada gelebiliyorduk. 

Denizli’den iki buçuk saatte gelmek zorundaydım. Çektiğim 
filmlerin yıkanması bir buçuk saat sürüyordu. Her hava şart-
larına göre objektifle fotoğraf çekmekten bunalıyordum. Biz 
o devirlerde telefonlarla, daktiloyla haber yazdırırdık. Şimdi 
bugün medya da özellikle 90’lı yıllardan sonra inanılmaz se-
viyede gelişti. Mesela ulusal medyamız dünya standartların-
da çıkıyor yani. Şimdi teknoloji, her şey mükemmel. Şimdiler-
de fotoğrafı çekip bakabiliyoruz, beğenmezsek bir daha çe-
kebiliyoruz. O dönemlerde böyle pek şansımız yoktu. O zor-
lu şartlarla biz bu noktalara geldik. Biz gazeteci arkadaşları-
mızla her akşam bir araya gelirdik. Birbirimize haber atlatır-
dık. Atlatma haberden dolayı da ertesi gün ‘sen neden bunu 
bana haber vermedin, arkadaşlıkta bu olur mu’ gibisinden bir 
şey söylemezdik. Çünkü gazeteciliğin birinci kuralı haber at-
latmaydı. Bizim bir amacımız vardı. Biz Manisa’da kendimizi 
ispat edelim, ulusal gazetelerin İstanbul, İzmir, Ankara büro-
larına atlayıp kendimizi kanıtlayacak tablolar için çalışmış bir 
nesiliz” diye konuştu.

“ARALIK AYINDA YAPILACAK OLAN SEÇİMDE
ADAY OLMAYI DÜŞÜNMÜYORUM”

Manisa Gazeteciler Cemiyeti Başkanlığı’nda 39’uncu yılını 
geride bıraktığını ifade eden Aytaç, “Benim meslek yaşamım-
da, cemiyet başkanlığımda mihenk taşlarım vardır. Aydın Be-
sen, Nejat Tokbay, Ali Filizkan, Mehmed Hakkı Özbayır, Yük-
sel Gördes. Bu insanlar benim her dönemimde hep yanımda 
olmuşlardır. Hep destek olmuşlardır. 39 yıllık süre içerisinde 
cemiyetin çoğu şeyiyle en güvendiğim ve değer verdiğim Ali 
Filizkan ilgilenmiştir. Bu yıl Aralık ayında yapılacak olan ce-
miyet seçiminde de aday olmayı düşünmüyorum. Şartlarda 
bir değişiklik olacağını sanmıyorum. Benim adayım Ali Filiz-
kan’dır” dedi. 
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DUAYEN GAZETECİ ERTUĞRUL AYTAÇ GAZETECİLİK MESLEĞİNDE 50 YILI GERİDE BRAKTI

YUSUF
ÖZDEN

ÖZEL
RÖPORTAJ
ÖZEL

RÖPORTAJ

ki görevimden sonra Manisa’da TRT, 
Tercüman, Hürriyet, Anadolu Ajansı, 
Günaydın’a baktım. Daha sonra dö-
nemin bakanı Mustafa Ok'un danış-
manlığını yaptım. Daha sonra Ma-
nisa'ya geri dönerek burada mes-
leğe geri dönerek kaldığım yerden 
devam ettim. Pek çok gazetenin il 
temsilciğini yaptım. Bu arada Mani-
sa Gazeteciler Cemiyeti'ne aday ol-
duk ve kazandık. Manisa Gazete-
ciler Cemiyeti'nde serüvene de-
vam ederken, gazetecilik yıllarım-
daki parlak dönemim 1978 yılın-
da Hıncal Uluç'un ağabeyi Öcal U-
luç'un İzmir'de Tercüman'a haber 
müdürü olarak gelmesiyle başla-
dı. Prens Charles'ın evlendikten 
sonra Marmaris tatilinde görev-
lendirdiler. Oradan güzel haber-
ler yapmıştım. Dönemin Fener-
bahçe teknik direktörlüğünü 
yapan Didi, İzmir'e maça gel-
mişti. Onunla bir röportaj yap-
mıştım. Çok ses getirmişti o 
dönem. Böyle meslek serüve-
nim devam etti. Yaklaşık 3 bu-
çuk yıl da Manisaspor başkan-
lığı yaptım" diyerek açıklama-
larını sürdürdü.

"GAZETECİLİK MESLEĞİNDE 
GÜVENİLİR OLMALISINIZ"
50 yıllık mesleğinde bu-

gün edindiği saygınlığı da de-
ğerlendiren Aytaç, "Şimdi bu 
meslekte iyi, bilgili insanlar 
tarafından yetiştirilirseniz, 
sizin de onlardan bu nokta-

avantajını kullanarak meslekte hedeflediği yerlere ulaştığını 
sözlerine ekleyen Aytaç, “Daha iyi yerlere de gelme fırsat-

da 9 tane günlük gazete yayın hayatını sürdürüyorsa bun
da katkım vardır. Mesela Hürışık Gazetesi tek gazeteyken ek gazeteyken landı. kan’dır” dedi. da katkım vardır. Mesela Hürışık Gazetesi tek gazeteyken 

Manisa Gazeteciler Cemiyeti Başkanı Ertuğ-
rul Aytaç, gazetecilik kariyerinde dile kolay 
tam 50 yılı geride bıraktı. Mesleğe nasıl baş-
ladığını, Türkiye’de ses getiren unutulmaz rö-
portajlarını, Manisa’da medyanın gelişimi-
ne bulunduğu katkıyı Manisa’nın Sesi Gazete-
si’ne verdiği röportajda anlatan Aytaç, yakla-
şık 39 yıldan bu yana başkanlığını yaptığı Ma-
nisa Gazeteciler Cemiyeti’nin Aralık ayında ya-
pılacak seçiminde aday olmayacağını açıkladı.

Başkan
Aytaç’tan
İnciler

Mesleğim boyunca düştüğüm her kuyudan tırmanarak çıktım. Ne bir ip sallayanım, ne deel uzatanım oldu. Tüm kalbimle ve aklımla bu yola baş koydum.

Zaman geldi herşeyimi kaybettim.
Ama onurumu asla yitirmedim.

Cesurca yazmaktan hiç yılmadım.Cesurca yazmaktan hiç yılmadım.

Ertuğrul AYTAÇ

Waldyr Pereira DİDİ

Ertuğrul Aytaç’ın o dönemde Didi ile yaptığı röportaj Türk Spor medyasında
büyük yankı uyandırmış ve bu röportaj uzun yıllar konuşulmuştu.
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Manisa Büyükşehir Belediye-
si tarafından şehre kazandırılan 
ve Manisa’yı vahşi çöp sorunun-
dan kurtaran Uzunburun Katı A-
tık Bertaraf ve Düzenli Depolama 
Tesisi, çevre şehirlere örnek ol-
maya devam ediyor. 440 dönüm-
lük arazi üzerine kurulu olan ve 
MHP Genel Başkanı Devlet Bah-
çeli’nin katılımıyla açılışı gerçek-
leştirilen tesis son olarak Ispar-

ta Belediyesi’ni ağırladı. Ispar-
ta Belediye Başkan Yardımcıla-
rı, Aydın Şanlıtürk ve Halil Gülde-
ren ile Etüt Proje Müdürü Bülent 
Arlıoğlu tesisi ziyaret etti. Ziya-
ret esnasında heyete eşlik eden 
Çevre Koruma ve Kontrol Dai-
re Başkanlığı’nda görevli Çevre 
Mühendisleri İlyas Dalgıç ile Güler 
Artan heyete tesis hakkında bil-
giler verdi.

“GURUR VERİCİ BİR TESİS”
Modern bir tesisi Manisa’ya 

kazandırılmasında emeği geçen 
herkesi tebrik eden Isparta Bele-
diye Başkan Yardımcıları, uzun 
yıllar boyunca yurtdışında gör-
dükleri tesislerden daha mo-
dern bir katı atık bertaraf tesi-
sini Türkiye’de görmenin gurur 
verici olduğunu söylediler.
- Büyükşehir Basın Merkezi- 

Manisa Büyükşehir Belediyesinin şehrin 40 yıllık sorununu 
ortadan kaldıran Uzunburun Katı Atık Bertaraf ve Düzen-
li Depolama Tesisi, Isparta Belediyesini ağırladı. Tesiste in-
celemelerde bulunan Isparta Belediye Başkan Yardımcıla-
rı, Manisa Büyükşehir Belediyesi Çevre Koruma ve Kontrol 
Dairesi Başkanlığı ekiplerinden tesis hakkında bilgiler aldı.

Yunusemre Belediyesi Mura-
diye Sosyal Tesislerinde gerçek-
leşen toplantıya AK Parti MK-
YK Üyesi ve Manisa Milletveki-
li Murat Baybatur, AK Parti Ma-
nisa Milletvekilleri Selçuk Öz-
dağ, İsmail Bilen, Uğur Aydemir, 
Recai Berber, AK Parti İl Başka-
nı Berk Mersinli, AK Partili bele-
diye başkanları, ilçe başkanları 
ve partililer katıldı.

"GENÇLERE ULAŞMAK İÇİN 
KAFETERYA BAŞKANLARI BİLE 

SEÇMELİYİZ"
Toplantıda konuşan AK Parti 

İl Başkanı Berk Mersinli, gençle-
re büyük önem verdiklerini be-
lirterek, sosyal medyayı iyi kul-
lanmaları gerektiğini söyledi. 
Gençlerin sosyal medyada vakit 
geçirdikleri ortamlarda yakala-
nabileceğini dile getiren Mer-
sinli, “Sosyal medyayı çok iyi 
kullanmayı hedefliyoruz. Payla-
şımlara dikkat ediyoruz. Genç-
leri çekmek istiyoruz. Hatta ka-
feterya başkanları bile seçmeli-
yiz. Her kafeteryada temsilcimiz 
olabilir. Çünkü gençleri buralar-
da yakalayabiliriz” dedi.

“MANİSA’DA 150 BİN
PARTİ ÜYESİ VAR”

Manisa’da şuanda 150 bin ci-
varında üyelerinin bulunduğu-
nu açıklayan Mersinli, yılsonu-
na kadar 200 bin üyeye çıkma-
yı hedeflediklerini açıkladı. Ma-
halle başkanlarına ve yönetim 
kademesindekilere seslenen 
Mersinli, “Kadın ve Gençlik kol-
larımıza büyük görevler düşü-
yor. Hepimiz uyum içerisinde 
çalışmak zorundayız. Seçime 
15 ay kaldı. Belediye başkan-
larımız meclis üyelerini seçim 
sürecinin içine dahil etmek zo-

runda. AK Parti davasını sahip-
lendirme görevi ilçe ve belediye 
başkanlarımızın. Yaklaşık 150 
bin üyemiz var. Yılsonuna kadar 
200 bin üyeye ulaşmayı amaçlı-
yoruz. Artık üyelik yaparlarken 
daha dikkatli davranıyoruz. Teş-
kilatımızın her kademesi üyele-
rimizin yanına gidip onlarla va-
kit geçirsin. Siz Yüksek Seçim 
Kurulu’na atıp tutanlara bak-
mayın. Kendileri sandıklara sa-
hip çıkmakla görevlendirdikle-
ri insanlara bakmıyorlar. Sandık 
görevlilerimiz olmadığı yerlerde 
sıkıntı yaşıyoruz. Sandıklara sa-
hip çıkmaksak, bizi demokrasi 
noktasında alaşağı edemeyen-
ler bizi sıkıntıya sokarlar” diye 
konuştu.

2019 seçimlerinde Manisa’da 
Büyükşehir Belediyesi ve 17 il-
çe belediyesini kazanmayı he-
deflediklerini söyleyen Mersin-
li, partililerin çok sıkı çalışması 
gerektiğini ifade etti.

"TÜRKİYE OLARAK
EKONOMİDE DESTAN YAZDIK"

Toplantıda konuşan AK Par-
ti Manisa Milletvekili Recai Ber-
ber, 17 ilçede seçimleri tamam-
ladıklarını belirterek, “Son tura 
girdik. 2019 seçim yılı. Bu yıl AK 
Parti teşkilatları olarak her za-
man yarın seçim olacak gibi ha-
zırız. Seçimden seçime çalışmı-
yoruz. 15 yıldır memleketimiz-
de kriz faslını devreden çıkar-
dık. Bir takım çevrelerin kriz se-
naryoların rağmen, bölgemizde 
yaşanan sıkıntılara rağmen e-
konomimiz kazaya uğramadan 
bugünlere geldi. Birileri Türki-
ye ekonomisi çökecek, diyordu. 
Ama öyle olmadı. Türkiye eko-
nomisini çökertmeye çalışan-
lara karşı omuz omuza kriz se-

naryolarına aldırış etmedik. Bü-
tün tedbirleri aldık. Bütün dün-
ya Türkiye’nin ekonomisinin 
çökeceğini beklerken Çin’i sol-
layıp 11.1 büyüdük. Bu bir des-
tandır. Birileri buna mazeretler 
bulabilir. 2008 krizinden bu ya-
na insanlarımıza 7.7 milyon ki-
şiye iş bulduk, aş verdik. Asla bu 
kriz senaryolarına aldırış etme-
yelim. 2018 yılı geçen yıldan da 
daha iyi olacak. Daha güzel şey-
leri yaşayacağız” dedi.

Konuşmasında ABD’de “A-
teş ve Öfke: Trump’ın Beyaz Sa-
rayı’nın içinden” isimli Başkan 
Donald Trump’ı anlatan kitaba 
da atıfta bulunan AK Partili Ber-
ber, “Amerika’da bir kitap ya-
yınlandı. Trump’ı anlatan bir ki-
tap. Yayınlanması için çok bas-
kı yapıldı. O kitapta başkan i-
çin ‘deli’ ifadesi kullanılıyor. Ger-
çekten son aldığı karar hiç kim-
senin uygulamayı düşünmedi-
ği Kudüs kararını uygulamaya 
koydu. İslam İşbirliği Teşkilatı ilk 
defa bir karar aldı. Bu kararın a-
lınması çok zor oldu. Bazı İslam 
ülkeleri dışişleri bakanı seviye-
sinde temsilciler gönderdi. Bu-
na rağmen oy birliği ile karar a-
lındı. Bende o kitaptakine atıf-
ta bulunarak söyleyeyim de-
li bir başkanın aldığı karar ilk 
defa ret edildi. Doğu Kudüs Fi-
listin’in başkenti ilan edildi. Li-
derimizi küçümseyenler, eri-
şemedikleri için kıskanıyorlar” 
diye konuştu.

Partililere çağrı yapan AK 
Partili Berber, “Hangi kırgın-
lıkları yaşamışsak yaşayalım, 
hoşumuza gitmeyen beğen-
mediğimiz şeyler olabilir. An-
cak kırgınlıkları kenara koyup 
hedefe kilitlenmeliyiz” diye ko-
nuştu. –İHA- 

AK Parti Manisa İl Başkanlığı tarafından 2018 yılının ilk İl Danış-
ma Meclisi Toplantısı yapıldı. Toplantıda konuşan AK Parti Mani-
sa İl Başkanı Berk Mersinli il genelinde 150 bin olan sayılarını yıl 
sonuna kadar 200 bine çıkarmayı hedeflediklerini ve gençlere u-
laşmak için de sosyal medyayı iyi kullanmak gerektiğini söyledi. 

Berberler Odasına genç aday
Manisa'da 18 Şubat'ta ger-

çekleştirilecek Berberler ve Ku-
aförler Odası Başkanlığı kong-
resi için adaylar belli olmaya 
başladı. Şehzadeler Kuaför salo-
nu sahibi Adem Şahin, kongrede 
başkanlık için adaylığını koydu. 
Odanın mevcut durumunu eleş-
tiren Şahin, “Berberler ve Ku-
aförler Odamızın içine kapalı 
hali beni olumsuz şekilde etkili-
yor. Artık bu gidişi değiştirmek 
gerektiğine inanıyor ve görev i-
çin sahaya iniyorum. Devir de-
ğişti. Manisalı meslektaşlarımız, 

genç, dinamik, yeni fikirleri ve 
projeleri olan bir yönetici gör-
mek istiyorlar. Mesleğimizin 
kanayan yaraları ve sorunları 
saymakla bitmez. 594 Arkada-
şımız var, kimse kimseyi tanı-
mıyor. Yıllardır hiç bir sosyal 
etkinliğimiz yok. Bir yemekte 
bile bir araya gelememişiz. Bu 
kısır döngüyü kırıp öncelikle 
Manisa Berberler ve Kuaförler 
Odasını hak ettiği değere ka-
vuşturacağız. Her yıl bir ye-
mekte, çay partisinde, sosyal 
etkinlikte ailelerimizle bir ara-

ya geleceğiz, dertlerimizi anla-
tıp çare olmaya çalışacağız" de-
di.

Kültür turları ve geziler dü-
zenleyerek oda üyelerinin 
kaynaşmasını sağlamak için 
çalışmalar yürüteceğini ifade 
eden Şahin, “Kültür turları dü-
zenleyip üyelerimizle daha da 
kaynaşacağız. Bayramlarda iç 
içe olacağız. Oda üyelerimizi iyi 
günde kötü günde hep hatırla-
yacağız. En önemlisi, zamanı 
geldiğinde çekilmesini de bile-
ceğiz” diye konuştu.-İHA-

Manisa Berberler ve Kuaförler Odası Başkanlığı için ‘Şehza-
deler Kuaför Salonu’ sahibi Adem Şahin adaylığını açıkladı. 

Başkan Ergün yaptı
Türkiye’ye örnek oldu

Başkan Ergün yaptı
Türkiye’ye örnek oldu

AK Parti gençlere sosyal
medyadan ulaşacak

AK Parti gençlere sosyal
medyadan ulaşacak
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AK Parti Manisa Milletvekili, Türki-
ye Dil ve Edebiyat Derneği Manisa Şube 
Başkanı Doç. Dr. Selçuk Özdağ'ın öncü-
lüğünde Türkiye Dil ve Edebiyat Derne-
ği Manisa Şubesince 2017 yılının Türkçe 
Dil Yılı ilan edilmesi münasebetiyle Ma-
nisa'da görev yapan Türkçe ve edebiyat 
öğretmenleri ile akademisyenlerin da-
vetli olarak katıldığı Türkçe şiir ve ma-
nilerinin seslendirildiği program Manisa 
Öğretmenevinde gerçekleştirildi.

Canlı müzik eşliğinde verilen öğle ye-
meğinin ardından programın açılış ko-
nuşmasını yapan Manisa İl Milli Eğitim 
Müdür Yardımcısı Fevzi Yüksel, “Türk 
dili bizim her şeyimiz. Kendimizi onunla 

ifade ediyoruz. İnsanlara onunla duygu-
larımızı anlatıyoruz ve aktarıyoruz. Do-
layısıyla böyle bir etkinliğin yapılması, 
dilin öneminin aslında Türkiye’de Türk-
çenin öneminin vurgulanması aslında 
biraz garip. Biz bu milletin müntesipleri-
yiz. Dilimiz Türkçe ama etrafımıza, sağı-
mıza, solumuza baktığımızda maalesef 
özellikle 1900’lü yılların başından buya-
na teknolojinin hayatımıza girmesiyle 
birlikte Türkçenin ciddi anlamda sıkın-
tılar yaşadığını görüyoruz. İşyeri adla-
rı, bazen evlatlarımıza verdiğimiz isim-
ler maalesef Türkçenin dışında bir et-
kiyle veriliyor. Eğer siz dilinizi korumak 
istiyorsanız bunu teknoloji üreterek de 

sağlamak zorundasınız. Örneğin en son 
yerli ve milli duruş çerçevesinde yer-
li ürünlerin üretilmesi kapsamında de-
dik ki ‘Kendi silahımızı kendimiz ürete-
lim, kendi aracımızı kendimiz üretelim’ 
bir helikopter üretildi savunma sana-
yi müsteşarlığı organizasyonunda ve adı 
Atak oldu. Atak kelimesi bildiğim kada-
rıyla öz ve öz Türkçe bir kelime. Dolayı-
sıyla eğer dilinizi teknoloji ile birlikte gö-
türürseniz dünyaya hakim olursunuz” 
dedi.

"BÜYÜK DEVLETLER KÜLTÜRLERİYLE 
BÜYÜK DEVLET OLUR”

TDED olarak organizasyonu 2017 yı-
lında yapmayı planladıklarını ancak ba-
zı durumlardan dolayı programın 2018’in 
ilk günlerine denk geldiğini kaydeden 
derneğin Manisa Şube Başkanı ve AK 
Parti Manisa Milletvekili Doç. Dr. Sel-
çuk Özdağ ise, “Türk dilini yaşatan, kim-
liğimizi yaşatan, bize nasıl ki ‘Bayrakla-
rı bayrak yapan üstündeki kandır. Top-
rak eğer uğrunda ölen varsa vatandır’ 
diyorsa şair, burayı vatanlaştıranlar da 
Türkçe ve dil öğretmenleridir. Ben irti-
calen konuşmayı seven birisiyim. Meclis 
kürsüsünde de böyleyim ve 16 yıllık AK 
Parti tarihinde en fazla meclis kürsü-
süne çıkan bir milletvekiliyim. Orada da 
çok önemli konuşmaları da ben yaptım. 
Gerek Türkiye’nin sosyal meseleleri, ge-
rekse Türkiye’nin siyasi meseleleriyle il-
gili önemli konuşmalara imza attım. Ba-
ki kalan bu kubbede hoş bir seda olma-
ya çalıştım, gücüm yettiği kadar. Siya-

seti sadece baraj yapmak, yol yapmak, 
köprü yapmak, okul yapmak, hastane 
yapmak olarak değerlendirmedim aynı 
zamanda onun içini doldurmak, kültü-
rümüzü yani onun içerisindeki her şe-
yimizi oraları korumak adına, koruyu-
cu olarak bulundurmak istedim. Baraj-
lar yaparsınız, yollar yaparsınız, organi-
ze sanayi bölgeleri yaparsınız sonra ora-
ları kendi insanınızdan korumak ister-
seniz PKK’dan, illegal örgütlerden koru-
maya çalışırsanız orada bir problemi-
niz var demektir. Ne kadar daha koru-
yacaksınız o sanayileri, fabrikaları, ba-
rajları? İşte bunları korumak için kül-
türe ihtiyacımız var. Edebiyata, sana-
ta, piyese, şiire, hikayeye, folklorumu-
za, halk oyunlarımıza, bizim bindallıla-
rımıza, al yazmalarımıza, asker uğur-
lamalarımıza, düğünlerimize ve bizim 
manilere ihtiyacımız var. Bunlar Tür-
kiye’de ne kadar çok dillenirse televiz-
yonlar veya sokak ne kadar çok kül-
türle hemhal olursa o zaman işte o ba-
rajları hiç kimseden korumazsınız. O 
nükleer tesisleri kimselerden koru-
mazsınız. Bunu yapabilenler bahtiyar 
devletlerdir. Kültür aynı zamanda kriz 
çözebilme sanatıdır. Eğer büyük dev-
letseniz büyük krizleri rahat çözersi-
niz. Büyük devletler de kültürleriyle 
büyük devlet olurlar” şeklinde konuş-
tu.

Manisa Valisi Mustafa Hakan Gü-
vençer de, dilin ne sonradan yapılabi-
lecek bir şey ne de bozulabilecek bir 
şey olduğuna vurgu yaparak, “Gerek 

kısa ama anlamlı açılış konuşmasını 
yapan değerli Milli Eğitim Müdür yar-
dımcımız gerekse toplantının ev sahi-
bi sıfatıyla yaptığı konuşmasıyla Mil-
letvekilimiz Selçuk Özdağ, bugün bi-
zi bir araya getiren ana temayla ilgi-
li neredeyse söylenecek her şeyi söy-
lediler. Bütün eksikliklerimize, ileride 
yapmamız gerekenlere, ufak tefek ha-
talara, ihmallere rağmen bu milletin ve 
dilin hizmetkarları olarak hepimiz adı-
na sokakta, caddede, sınıflarda bu dili 
yapanların, yaşatanların bundan son-
ra zenginleştirecek olan insanlarımız-
la el ele, onlarla göz göze olan siz de-
ğerli öğretmen kardeşlerime hazır fır-
sat bulmuşken en sıcak, en samimi, en 
yürekten teşekkürlerimi ifade etmek 
istiyorum. Hepinizin emeklerine sağ-
lık. Sizlerle gurur duyuyoruz” şeklinde 
konuştu.

Programa Manisa Valisi Mustafa 
Hakan Güvençer, TDED Manisa Şu-
be Başkanı ve AK Parti Manisa Millet-
vekili Doç. Dr. Selçuk Özdağ, Turgutlu 
Kaymakamı Uğur Turan, Manisa Cum-
huriyet Bşsavcısı Ahmet Çiçekli, Ma-
nisa İl Milli Eğitim Müdür Yardımcı-
sı Fevzi Yüksel, Eğitim Bir-Sen Mani-
sa Şube Başkanı Mesut Öner, AK Par-
ti Şehzadeler İlçe Başkanı Ahmet Ton-
guç ve Manisa’nın 17 ilçesinden Türkçe 
ve Türk Dili ve Edebiyatı öğretmenle-
ri ve akademisyenler katıldı.Programa 
katılanlara dernek tarafından kitap ve 
Manisa ürünlerinden oluşan hediyeler 
takdim edildi.-İHA-

Türk Dili ve Edebiyatı Derneği (TDED) Manisa Şubesi tarafından 2017 yılının “Türkçe Dil Yılı” ilan edilme-
si münasebetiyle düzenlenen programda Türkçe ve Türk dili ve edebiyatı öğretmenleri bir araya geldi.

Manisa Madeni Sanatkarlar Es-
naf Odası Başkanı Halil Kırlı, 9 Ocak 
Salı günü genel kurulunda yeniden 
aday olacağını açıkladı. Esnaf ve 
Sanatkarlar Kredi Kefalet Koopera-
tifi Sosyal Tesislerinde gerçekleşe-
cek olan seçimlerde Halil Kırlı, Eylül 
2005 ayından beri odanın başkanlık 
görevini yürütüyor.

675 DELEGE VAR
675 üyenin oy kullanacağını be-

lirten Manisa Madeni Sanatkarlar 
Odası Başkanı Halil Kırlı, bütün üye-

leri kongreye davet etti. Kırlı, üye-
lerin eksiklikleri, önerileri varsa di-
le getirmelerini istedi.  Şuana kadar 
herhangi bir aday çıkmadığını ifa-
de eden Kırlı, herkesin aday olabi-
leceğini söyledi. Madeni sanatkar-
ların sorunların başında demir çe-
lik sorunu geldiğini kaydeden Baş-
kan Kırlı, “Ham madde fiyatlarında 
sık sık artış olması, küçük sanayi-
deki elektriklerin sık sık kesilmesi, 
vergilerin çok olması, KDV olayın-
da çok sıkıntı çekiyoruz” ifadelerini 
kullandı.-Yusuf ÖZDEN- 

Manisa Madeni Sanatkarlar Esnaf Odası, 9 Ocak Sa-
lı günü genel kurulunu yapacak. Esnaf ve Sanatkarlar 
Kredi Kefalet Kooperatifi Sosyal Tesislerinde gerçek-
leşecek olan seçimlerde Eylül 2005 ayından beri baş-
kanlık görevini yürüten Halil Kırlı yeniden aday olacak.

MHP İl Başkanlığından can dostlara ziyaret

Manisa MHP İl Başkanı Er-
kan Öztürk, yönetimi ve Ka-
dın kolları ile birlikte Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Hay-
van Bakım ve Tedavi Merke-
zine ziyaret etti. Ziyaret esna-
sında Büyükşehir Belediye-
si Sağlık İşleri Dairesi Başka-
nı Talip Akbaş ve yetkililer de 
eşlik etti. Ziyaretinde Hayvan 
Bakım ve Tedavi Merkezi’nde 
yer alan tüm bölümleri de ge-
zen MHP İl Başkanı Erkan Öz-
türk, merkezin küçük misa-
firleri ile yakından ilgilendi. 
Öztürk, merkezde yürütülen 
çalışmalarla ilgili bilgiler aldı. 
Kadın Kolları merkezde yer a-
lan minik bir köpeği de sahip-
lendi.

BURASI MUAZZAM
BİR MERKEZ

 Tedavi Merkezinin muaz-
zam bir merkez olduğunu be-
lirten MHP İl Başkanı Erkan 
Öztürk, “Hayvan Bakım ve Te-
davi Merkezi insan hayatına 
nasıl değer veriliyorsa, hay-
vanların hayatına da ne kadar 
değer verildiğini canlı bir şe-

kilde gördük. Büyükşehir Be-
lediye Başkanımız Sayın Cen-
giz Ergün’ün hayvanlar konu-
sunda ne kadar hassas oldu-
ğunu da biliyorum. Burada öz-
verili bir çalışma yapıldığını 
görüyoruz. Sağlık İşleri Daire 
Başkanımıza da teşekkür edi-
yorum. Allah razı olsun. Hay-
van severlerin de bu manza-
radan çok memnun olacakla-
rına inanıyorum. Hayvanların 
da bizler gibi yaşam hakları 
var. Elimizden geldiğince sa-
hip çıkmamız gerekiyor” dedi. 
Kadın Kolları Başkanı Hediye 
Özsoy ise, hayvanların bura-
da bakımlarının ve tedavileri-
nin yapıldığı bir merkez oldu-
ğunu vatandaşlara da ellerin-
den geldikçe anlattıklarını dile 
getirdi. Özsoy, Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Cengiz Ergün 
ve Sağlık İşleri Dairesi Başka-
nı Talip Akbaş’a özverili çalış-
malarından dolayı teşekkür 
etti.

AMACIMIZ HAYVANLARIN 
ZARAR GÖRMEMESİ

Ziyaretlerinden memnuni-

yet duyduğunu belirten Sağ-
lık İşleri Dairesi Başkanı Ta-
lip Akbaş, Manisa Büyükşehir 
Belediyesi olarak bugüne ka-
dar, binlerce hayvanın tedavi-
sini gerçekleştirdiklerini be-
lirtti. Akbaş, “Amacımız, hiç-
bir hayvanın zarar görmeme-
si, dengeli ve kontrollü bir ü-
reme, merkezimizde tüm üni-
telerimiz aktif durumda, hay-
van sever olan ve bizlere ra-
hat ve güzel bir ortamda çalış-
ma olanağı sunan Manisa Bü-
yükşehir Belediye Başkanımız 

Sayın Cengiz Ergün’e teşek-
kür ediyorum. Satın almayın, 
sahiplenin diyoruz. MHP İl 
Başkanımız, yönetim kuru-
lu ve kadın kollarına da des-
teklerinden dolayı teşekkür 
ediyorum” dedi. Sağlık İşle-
ri Dairesi Başkanı Talip Ak-
baş, hayvan sahiplenmek is-
teyen vatandaşların www.-
manisa.bel.tr adresinden is-
tedikleri hayvanı seçip ken-
dileri ile iletişim kurarak sa-
hiplenme yapabileceklerini 
de belirtti.  –Yusuf ÖZDEN- 

Manisa MHP il Başkanlığı, Manisa Büyükşehir Belediyesi Hayvan Bakım 
ve Tedavi Merkezine ziyaret gerçekleştirdi. Sağlık İşleri Dairesi Başkanı 
Talip Akbaş, İl Başkanı Erkan Öztürk’e çalışmalar hakkında bilgiler verdi.

Manisa’da T ürk dilinin önemi konuşulduManisa’da T ürk dilinin önemi konuşuldu

Madeni Sanatkarlar
genel kurul yapacak

İki başkan projeleri görüştü
Manisa Büyükşehir Belediye-

si ile el ele vererek büyük projele-
ri hayata geçirdiklerini ifade eden 
Başkan Şirin, son olarak Turgut-
lu Köprülü Kavşak Projesi'nde ça-
lışmaların başladığına dikkat çe-
kerek, çalışmaların kısa sürede ta-
mamlanmasıyla ilçe trafiğinin ra-
hat bir nefes alacağını söyledi.

Yaşanabilir bir kent yaratma a-

dına çalışmalarını sürdürdüklerini 
vurgu yapan Salihli Belediye Baş-
kanı Zeki Kayda, şuan aşırı yağış-
lar sonrası meydana gelen sel bas-
kınlarının önüne geçilmesi adına 
yağmursuyu proje çalışmaları ile 
prestij cadde, yer altı otoparkı, pa-
zaryeri ve bedesten çarşı ile köprü 
kavşak çalışmalarının devam etti-
ğini söyledi. Başkan Kayda, bu ça-

lışmalardan dolayı Manisa Büyük-
şehir Belediye Başkanı Cengiz Er-
gün’e Salihli halkı adına teşekkür 
etti.

Ziyaretten duyduğu memnuni-
yeti ifade eden Başkan Zeki Kayda, 
Turgutlu Belediye Başkanı Turgay 
Şirin ve beraberindekilere teşek-
kür ederek çalışmalarında kolay-
lıklar diledi.-İHA-

Turgutlu Belediye Başkanı Turgay Şirin, Salihli Belediye Başkanı Zeki Kayda’yı makamında zi-
yaret etti. Turgutlu Belediye meclis üyeleri Mustafa Yavaş ve Ömer Sakı’nın da eşlik ettiği ziya-
rette, Başkan Şirin ile Başkan Kayda iki ilçenin projeleri hakkında görüş alışverişinde bulundu. 
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Manisa’da spor tesisi noktasında ö-
nemli çalışmalar atan Manisa Büyük-
şehir Belediyesi’nin Tevfik Lav Spor 
Tesisi’nde yapımına başladığı inşaat 
çalışmaları hızla devam ediyor. Yürü-
tülen çalışmaları Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Ergün, Genel 
Sekreter Yardımcısı Yılmaz Gençoğ-
lu ve Etüt ve Projeler Dairesi Başkanı 
Müge Türkeli Kuğu birlikte inceledi. 
Yüklenici firma yetkililerinden bil-
gi alan Başkan Ergün, zaman içeri-
sinde yıpranan Tevfik Lav Spor Tesi-
si’ni yıkarak yerine modern bir spor 
tesisi kazandırdıklarını dikkat çek-
ti. Kentteki sportif alanların arttırıl-

ması noktasında önemli çalışmalar 
gerçekleştirdiklerini belirten Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün, “Yaklaşık 3 bin 675 metre ka-
re alana sahip olan inşaat alanına 1 
adet futbol sahası, 3 adet tenis kort, 
tribün binası ile spor salonu ve ya-
takhane binası yapılacaktır. 562 kol-
tuk kapasiteli tribün binasında; ant-
renör, hakem, sağlık, doping, masaj, 
soyunma ve toplantı odaları ile mal-
zeme deposu gibi tüm detaylar dü-
şünüldü. Manisa sporu hizmet vere-
cek olan bu tesisin şimdiden kentimi-
ze hayırlı olmasını diliyorum” diye ko-
nuştu.-Büyükşehir Basın Merkezi- 

Manisa’nın spor alanı ihtiyacının giderilmesi noktasında önemli çalışmalar yürüten Manisa Büyükşehir Be-
lediyesi, zaman içerisinde yıpranan Tevfik Lav Spor Tesisi’ni yıkarak yerine modern bir tesis kazandırıyor. 

Levent Devrim’den
kamp değerlendirmesi

Devre arası hazırlıklarını Antalya’da sürdüren Manisa 
Büyükşehir Belediyespor  kampın 5’nci gününde, sıkı 

bir antrenman programı ile çalışmalarını sürdür-
dü. Teknik Direktör Levent Devrim nezaretinde 

gerçekleşen sabah idmanı ısınma koşuları ile 
başladı, ardından koordinasyon çalışmaları 

ile devam etti. Daha sonra pas çalışmaları 
yapan yeşil beyazlı temsilcimiz, son bö-

lümde de geniş alanda jokerli pas kont-
rol oyunu oynadı. 

OYUNCULARIN COŞKUSUNDAN 
MEMNUNUZ

Antrenman sonrası Manisa Bü-
yükşehir Belediyespor Teknik Di-
rektörü Levent Devrim, açıkla-
malarda bulundu. Kamp döne-
minin ilk hazırlık maçında Ar-
sinspor ile karşılaştıklarını tüm 
oyuncuların performansları-
nı gördüklerini belirten Devrim, 
“2 Ocak tarihinden beri kam-
pımız devam ediyor. Günde çift 
idmanla, yoğun bir kamp dö-
nemi geçiriyoruz. Sabahları fi-
zik, öğleden sonraları teknik 
ve taktik antrenmanları yapı-
yoruz. Bir hazırlık maçı oyna-
dık. Tüm arkadaşlarımızı gör-
me fırsatı bulduk. Kaldığımız 
yerden devam ettiğimizi görü-
yoruz. Oyuncuların istek, hırs 
ve coşkularından memnunuz. 

Sakatsız bir şekilde kampı at-
latmak en büyük temennimiz. İyi 

çalışıyoruz. Pazartesi ve Perşem-
be günü hazırlık maçları oynaya-

cağız. 12 Ocak Cuma günü kampı 
noktalayacağız. Ve ligin ilk maçı o-

lan Yomra karşılaşmasına hazır hale 
geleceğimize inanıyorum” diye konuş-

tu. –Büyükşehir Basın Merkezi-

Manisa Büyükşehir Belediyespor Teknik Direktörü Levent Devrim, takımın dev-
re arası hazırlıklarını sürdürdüğü Antalya’da kampında açıklamalarda bulundu. 
Yoğun bir idman temposu altında çalışmalarını sürdürdüklerini belirten Dev-
rim, oyuncuların istek, hırs ve coşkusundan da memnun olduğunu dile getirdi. 

Dev Adamlara nazar değdi

Manisa Büyükşehir Beledi-
yespor Basketbol takımı, Tür-
kiye Basketbol 2’nci Lig B Gru-
bu’nun 10. Haftasında Atatürk 
Spor Salonu’nda Boluspor ile 
karşılaştı. Mücadeleyi, Mani-
sa Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün, Büyükşehir Bele-
diyespor Asbaşkanı Orkun Şık-
taşlı, yönetim kurulu üyeleri ve 
çok sayıda vatandaş izledi. Mü-
cadelenin ilk periyodunda her iki 
takım da sayı üretmekte zorlan-
dı. Boluspor hücumlarda üretti-
ği sayılarla bu periyodu 7-23 ön-
de bitirdi. Maçın ikinci periyo-
dunda Manisa Büyükşehir Bele-
diyespor sayı üretemedi ve raki-
binin rahat bir oyun oynamasına 
izin verdi. Bu periyodu Boluspor 
26-37 önde bitirdi. Mücadelenin 
üçüncü periyodunu Boluspor 

41-57 önde kapattı. Maçın dör-
düncü periyodunda Manisa Bü-
yükşehir Belediyespor, arada-
ki sayı farkını azaltmak istese 
de basit hatalar yüzünden sa-
yı üreteme-
di ve maç-
tan 64-73 
mağlup ay-
rıldı. Mani-
sa Büyük-
şehir Be-
lediyespor, 
ligin 10. 
haftasında 
Boluspor 
maçın-
dan mağ-
lup ayrıl-
dı ve ligde-
ki ilk mağ-
lubiyeti-

ni aldı. Yeşil Beyazlılar ilk dev-
renin son maçında Mersin Bü-
yükşehir Belediyespor ile dep-
lasmanda karşılaşacak. 
–Büyükşehir Basın Merkezi- 

Manisa Büyükşehir Belediyespor Basketbol takımı 2’nci Lig B gru-
bunun 10. haftasında Boluspor ile karşılaştı. Oldukça çekişmeli ge-
çen mücadele sonucunda konuk ekip, sahadan 73-64 galip ayrıldı. 

Maç: Türkiye Basketbol 2’nci Ligi B Grubu 
Karşılaşması

Hakemler: Burak Anlatıcı, Adalper Tacettin, 
Mesut Çınar

Manisa Büyükşehir Belediyespor: İlker, 
Selahattin, Zafer, Melih, Çağıl, Haluk, Omay, Recai, 

Enis, Cihad, Orkun, Mustafa
Baş Antrenör: Ceyhun Cabadak

Boluspor: Berkay, Ayberk, Burak, Efe, Serhat, 
Arif, Gökhan, Samed, Oğulcan, Faik, Hakan

Baş Antrenör: Murat Yolcu
1.Periyot: 7-23

2.Periyot: 26-37
3.Periyot: 41-57

4. Periyot: 64-73
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TFF 3. Lig 1. Grupta ligin ilk yarısını en 
yakın rakibinin 6 puan önünde lider ta-
mamlayan Manisa Büyükşehir Beledi-
yespor, devre arası kampında Antalya’da 
hazırlıklarını sürdürüyor. Kamp sürecinde 
takımla birlikte olan Manisa Büyükşehir 
Belediyespor Başkanı Mevlüt Aktan, ligin 
ikinci devresi öncesinde önemli açıkla-
malarda bulundu. Kamp sürecinde hazır-
lıkların iyi gittiğini belirten Başkan Aktan, 
karakterli oyunculardan kurulu bu takı-
mın sahada yapacaklarının ligin sonucu-
nu belirleyeceğinin altını çizdi.

“ÜST SEVİYE BİR TAKIMIZ”
Kamp sürecinin iyi geçtiğini belirten 

Manisa Büyükşehir Belediyespor Başkanı 
Mevlüt Aktan, “Kampımız iyi geçiyor. İlk 
hazırlık maçımızı oynadık. Bu karşılaş-
mada yeni transferlerimizi de gördük. Çok 
iyi gidiyoruz, Allah nazardan saklasın di-
yorum” diye konuştu. Kaliteli bir takım 
kurduklarını belirten Başkan Aktan, “Biz 
zaten üst seviye bir takımız. Yaptığımız 
çalışmalarla bunun üzerine neler koyabi-
liriz. Bunu pekiştirmek istiyoruz. Oyuncu-
larımızın mücadeleci yapısından ve hır-

sından dolayı mutluyuz” dedi.

“BİZİM YAPACAKLARIMIZ ÖNEMLİ”
Kamuoyu tarafından dikkatle takip edi-

len bir takım haline gelen Manisa Büyük-
şehir Belediyespor’a karşı takımların a-
lacağı önlemlerin sorulması üzerine Baş-
kan Aktan,  “Bizim ne yapacağımız çok 
önemli. Biz rakiplerin neler yapacağına 
bakmıyoruz. Kaliteli oyunculardan kurulu 
iyi bir ekibiz. Karakterli bir takımımız var. 
Sahada bizim ne yaptığımız önemli” diye 
konuştu.-Büyükşehir Basın Merkezi- 

Sultanlardan süper başlangıç

Türkiye Bayanlar Voleybol 1. Li-
gi A Grubu’nda mücadele eden Ma-
nisa Büyükşehir Belediyespor, ligin 
14. haftasında bir diğer Manisa tem-
silcisi Alaşehir Belediyespor ile kar-
şılaştı. Manisa Büyükşehir Beledi-
yespor’un yeni antrenörü Burhan 
Şaik Canbolat yetki belgesinin ye-
tişmemesi nedeniyle maçı tribün-
den takip etti. Tarık Almış Spor Salo-
nu’nda oynanan karşılaşmayı Mani-
sa Büyükşehir Belediyesi Genel Sek-
reter Yardımcısı Mustafa Genç, Mil-
liyetçi Hareket Partisi İl Başkanı Er-
kan Öztürk, Manisa Büyükşehir Be-
lediyespor Yönetim Kurulu Üyeleri 
Tolga Tunç Çalışkan, Özcan Nalbant-
lar, Bora Çaylan, Hakan Kadayıfçılar 

ve çok sayıda sporsever izledi.

RAKİBİNE SET VERMEDİ
Müsabakaya her iki ekip de kont-

rollü başladı. İlk setin ilerleyen daki-
kalarında yeşil-beyazlı ekip oyuna 
ağırlığını koyarak ilk seti 25-14 ön-
de bitirdi.  Karşılamanın ikinci setin-
de de istekli oyununu sürdüren ye-
şil-beyazlı ekip, bu seti de 25-15 
önde tamamladı. İstekli oyunu-
nu üçüncü sette de sürdüren ye-
şil-beyazlı ekip bu seti de 25-15 
önde bitirdi. Rakibine oranla daha 
baskın bir oyun sergileyen ev sa-
hibi ekip Alaşehir Belediyespor’a set 
vermeyerek maçtan 3-0 galip ayrıl-
dı.-Büyükşehir Basın Merkezi- 

Türkiye Bayanlar Voleybol 1. Ligi’nde mücadele eden 
Manisa Büyükşehir Belediyespor, ligin ikinci yarısının 
ilk maçında Alaşehir Belediyespor’u konuk etti. Raki-
bi karşısında üstün bir oyun sergileyen ev sahibi ekip, 
müsabakayı 3-0 kazanarak, lige iyi bir başlangıç yaptı.

Devre arası hazırlıklarını Antalya’da sürdüren Manisa Büyükşehir Belediyespor’da Başkan Mev-
lüt Aktan, iddialı açıklamalarda bulundu. Takımın mücadeleci yapısı ve karakterli bir ekibe sahip 
oldukları için mutlu olduklarını belirten Manisa Büyükşehir Belediyespor Başkanı Mevlüt Aktan, 
“Rakiplerin ne yaptığı önemli değil. Ligin sonucunu bizim aldığımız sonuçlar belirleyecek” dedi.



FF 1. Lig de maddi imkansızlık-
lar nedeniyle kampa dahi gi-
demeyen Manisaspor’da mad-

di kriz patlak vermiş ve takımda bir 
çok ayrılıklar yaşanmıştı. Siyah Be-
yazlı ekipte futbolculara verilen söz-
lerin tutulmaması nedeniyle takım i-
çinde ağırlığını kaybeden kaptan İs-
mail Haktan Odabaşı ise geçtiğimiz 
hafta takımdan ayrıldığını açıkla-
mıştı. 

BAŞKAN ABDULLAH MERGEN İLE
BİR ARAYA GELDİ 

Önceki akşam Başkan Abdullah 
Mergen ile bir araya gelen İsmail Hak-
tan Odabaşı isteklerini dile getirdi. 
Başkan Abdullah Mergen’den takıma 
verilen sözlerin  tutulmasını isteyen 
İsmail Haktan Odabaşı yaptığı açıkla-
mada, “ Verilen sözlerin tutulmaması 
nedeniyle takım içinde mutsuzluk var. 
Başkanımız Abdullah Mergen’e  takı-

ma gerekli ödemelerin yapılmasını is-
tedim. Manisaspor  maddi imkansız-
lıklar nedeniyle kampa dahi gideme-
miş. Ben aylardan beri kuruş para ala-
mamışım. Ben bazı şeylerin düzelmesi 
için çok bekledim. Bunu yaparken de 
takım arkadaşlarımın menfaatlerini 
düşündüm. Son olarak oynanan Balı-
kesir BALTOK maçına kadar her şeyi i-
dare etmeye çalıştım. Benim ailem İz-
mir Balçova’da oturuyor. Bende o-
rada oturuyorum. Ancak evimi bi-
le Manisa’ya taşıdım. Dediğim gi-
bi Başkan Abdullah Mergen  ta-
kım içinde maddi sorunları dü-
zeltirse bende Manisaspor’a dö-
nerim. Şu anda antrenmanlara 
çıkma gibi bir durum söz konusu de-
ğil. Ne zaman takım içinde ki şartlar 
düzelirse yeniden  Siyah Beyazlı for-
mayı seve seve giyerim” diye konuştu. 

AXEL MEYE DÜN SABAH
ÇALIŞMALARA BAŞLADI 

Bu arada Manisaspor’da alacakları-
nı tahsil edemediği için ortalıklarda gö-
rünmeyen ve idmanlara çıkmayan Axel 
Meye ise dün takımla birlikte çalışmala-
ra başladı. Bu nafta içerisinde Axel Me-
ye’ye gerekli ödemenin kesin olarak ya-
pılacağı öğrenildi. –Şenol ÖZEKER-

Manisaspor’da hareketli günler yaşan-
maya devam ediyor. Siyah Beyazlı e-
kipte takımdan ayrıldığı iddia edilen 
Axel Meye dün sabah sürpriz bir şekil-
de takıma geri döndü.  Manisaspor’da  
Başkan Abdullah Mergen ile bir ara-
ya gelen kaptan İsmail Haktan Odaba-
şı’nın ise birkaç gün içerisinde takıma 
geri dönmesine kesin gözüyle bakılıyor. 

MANİSASPOR’DA  AXEL MEYE DÜN SABAH TAKIMLA BİRLİKTE ÇALIŞMALARA BAŞLADI. KAPTAN 
İSMAİL HAKTAN ODABAŞI İSE  BİR KAÇ GÜN İÇERİSİNDE TAKIMA GÖRE DÖNEBİLİR. 

Manisaspor’da  patlak veren 
maddi krizin ardından takım 
kampa bile gidemezken  ikinci 
yarı hazırlıkları Teknik Direktör 
Fatih Tekke yönetiminde Tarık 
Almış Spor Tesislerinde devam 
ediyor. Yapılamayan ödemeler 

yüzünden takımdan bazı futbol-
cular ayrılırken, son olarak kale-
ci Emrullah ve İsmail Haktan O-
dabaşı takımdan ayrılma kararı 
almışlardı.

 Başkan Abdullah Mergen’in 
Türkiye Futbol Federasyonu 

yetkilileri ile yaptığı görüşmele-
rin ardından takıma yaklaşık 9 
trilyon lira tutarında para giri-
şi sağlayacağı öğrenildi. İlk e-
tapta takım içinde ödemele-
ri yapacak olan Başkan Abdul-
lah Mergen’in daha sonra ise 

transfer yasağını kaldıracağı 
öğrenildi. Meye’nin takıma ge-
ri dönmesi ve İsmail Haktan’ın 
ise geri dönüş yolunda acıkma-
lar yapması Manisaspor’da   bu 
iddiaları güçlendirmeye başla-
dı. –Şenol ÖZEKER- 

Manisaspor’da aylardır yaşanılan maddi krizin ardından  bugün yada yarın takıma ciddi ödemelerin 
yapılacağı öğrenildi. Başkan Abdullah Mergen’in Türkiye Futbol Federasyonundan gelecek olan yakla-
şık  9 trilyon lira tutarındaki parayı takıma dağıtacağı ayrıca transfer yasağını da kaldıracağı öğrenildi. 
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